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قیمت برق زیاد نشده، بخش خصوصی 
رغبتی به تأسیس نیروگاه ندارد

دولت از بخش خصوصی و سرمایه گذاران 

صنعت برق حمایت می کند
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قطعی مکرر برق آسیب پذیری 
مردم را از کرونا بیشتر کرده است
3

مهدی چمران : در شورای شهر 
ششم به دنبال تکمیل خط ۶ و ۷ 

4متروی تهران خواهیم بود

فرماندار بهارستان : همراهی مردم 
برای کاهش سیر صعودی پیک پنجم 

کرونا ضروری است

مواضع ایران درباره برجام با جابجایی 

دولت تغییر نمی کند

2

آمادگی کشور در برابر وقوع حوادث 

ارتباطی به تغییر دولت  ها ندارد

4

علی نژاد: تکواندو از فدراسیون های 

موفق ورزش ایران است

6

استان ها 5

کردستان ظرفیت تبدیل شدن به مقصد 
گردشگری کشور را دارد

اســتاندار کردســتان گفــت: ایــن اســتان ظرفیــت تبدیــل 
شــدن بــه یــک مقصــد گردشــگری در کشــور در 
ســال های آینــده را دارد و بســتهای ایــن امــر نیــز فراهــم 

شــده اســت ... 7 2

ــت  ــل و حمای ــر تعام ــد ب ــا تأکی ــور ب ــاون اول رئیس جمه مع
ــت  ــرمایه گذاران صنع ــی و س ــش خصوص ــت از بخ ــدی دول ج

ــن .... ــی از مهمتری ــرق یک ــت ب ــت: صنع ــرق کشــور، گف ب

نماینــده مــردم شــهرکرد، ســامان و بن 
ــورای  ــس ش ــت: مجل ــس گف در مجل
اســامی بایــد بــا تعامــل بــا دولــت، بــر 
روی لوایــح ارســالی متمرکــز شــود زیرا 
بدنــه دســتگاه اجرایــی گســترده بــوده 
ــت. ــددی اس ــان متع و دارای کارشناس

در   ، هفشــجانی  راســتینه  احمــد 
ــور  ــیون مح ــت کمیس ــوص اهمی خص
شــدن فعالیــت هــای قــوه مقننــه، 
گفــت: از ابتــدای مجلــس یازدهــم 
ــیون  ــر کمیس ــژه ت ــی وی ــش آفرین نق
دســتورکار  در  تخصصــی  هــای 

اســت. قــرار گرفتــه  نماینــدگان 
نماینــده مــردم شــهرکرد، ســامان و بــن 
ــار  ــامی اظه ــورای اس ــس ش در مجل
ــای کاری کمیســیون  ــت ه ــرد: اولوی ک
هــا در ســال گذشــته شناســایی شــد و 
ــر ایــن اســاس مقــرر شــد هــر ســال  ب
ــز احصــاء و  ــدی نی ــت هــای جدی اولوی
مشــخص شــود. البتــه کمیســیون هــا 
نســبت بــه تحقــق اقداماتشــان گــزارش 

ــه خواهنــد داد. نیــز ارائ
وی بــا بیــان اینکــه مطابــق آییــن 
نامــه داخلــی مجلــس شــورای اســامی 
ــای  ــت ه ــور فعالی ــی مح ــن علن صح
قــوه مقننــه شــناخته شــده اســت، 
ادامــه داد: ایــن مهــم در حالیســت 
ــا  ــت ه ــت موافق ــا ثب ــفانه ب ــه متاس ک
امــکان  بیشــمار،  مخالفــت هــای  و 
بررســی کارشناســی موضوعــات از بیــن 

مــی رود.

ایــن نماینــده مــردم در مجلــس یازدهم 
شــورای  مجلــس  بنابرایــن  افــزود: 
اســامی بایــد بــا تعامــل بــا دولــت، بــر 
روی لوایــح ارســالی متمرکــز شــود زیرا 
بدنــه دســتگاه اجرایــی گســترده بــوده 
ــت؛  ــددی اس ــان متع و دارای کارشناس
همچنیــن موضــوع بــار مالــی در لوایــح 
همــواره پیــش بینــی مــی شــود و ایــن 
ــی از  ــفانه برخ ــه متاس ــت ک در حالیس
طــرح هــا بــه دلیــل عــدم رعایــت اصل 
75 دچــار آســیب شــده و خواســته 

ــق نمــی شــود. ــذاران محق قانونگ
ــس  ــی مجل ــیون فرهنگ ــو کمیس عض
شــورای اســامی خاطرنشــان کــرد: بــه 
ــد  ــان بای ــن می ــد در ای ــی رس ــر م نظ
ــای  ــگاه ه ــد از دانش ــاوران توانمن مش
ــرار  ــا ق ــیون ه ــار کمیس ــور در کن کش
ــوان قوانیــن مناســبی را  ــا بت ــد ت بگیرن

ــرد. ــب ک تصوی

مجلس باید در تعامل با دولت، بر روی لوایح ارسالی متمرکز شود

etefagherooz@

آیدی اینستاگرام اتفاق روز

مدیرعامل بورس انرژی: 

نشریه سراسری اتفاق روز
و پایگاه خبری اتفاق روز آنلاین 

از کلیه استانها نماینده فعال می پذیرد
09126966214
02156438444

آیدی تلگرام اتفاق روز

آدرس سایت  :

http://www.etefagheroozonline.ir

تماس با ما :

09193302751

روز     تفاقات    ا و     ر      اخبا آخرین  
پایگاه     خبری  در      ا     ر

کنید دنبال    آنلاین    روز      تفاق   ا

etefagherooz@

ــت  ــیون امنی ــس کمیس ــب رئی نای
ــس  ــی مجل ــت خارج ــی و سیاس مل
ایــران  سیاســت  داشــت:  اظهــار 
ــم  کامــا روشــن اســت و لغــو تحری
ــرار  ــد مــورد تصمیمگیــری ق هــا بای
گیریــد، راســتی آزمایــی بــرای ایــران 
عــدم  تضمیــن  و  اســت  حیاتــی 
ــی را  ــای آمریکای ــن رفتاره ــرار ای تک

ــم. ــی خواهی م
ابراهیــم عزیــزی  ، با اشــاره بــه اینکه 
دولــت بایــدن در حال ارزیابــی تغییر 
سیاســت هــای تحریــم اقتصــادی در 
قبــال ایــران اســت، گفــت: آمریکایی 
ــض  ــار تناق ــه دچ ــل همیش ــا مث ه

گویــی شــدند، عمــا سیاســت هــای 
ــای  ــت ه ــا سیاس ــان ب ــی ش اعمال
اعامــی شــان مغایرت داشــته اســت 
ــتی  ــوع سیاس ــن ن ــه واســطه همی ب
کــه بــر واشــنگتن حاکــم بــوده هیچ 
ــا  ــی ه ــه آمریکای ــادی ب ــت اعتم وق

نداشــتیم.
ــس  ــیراز در مجل ــردم ش ــده م نماین
شــورای اســامی ادامــه داد: اعتمــاد 
ــی رحمــی  ــه دشــمن گســتاخ و ب ب
کــه همیشــه بــا روحیــه ســلطه 
ــتقل از  ــای مس ــت ه ــا مل ــه ب گرایان
ــد،  ــی کن ــورد م ــران برخ ــه ای جمل
ــره  ــه مذاک ــا ب ــت، باره ــا اس ــی ج ب

کننــدگان گفتــه ایــم آمریکایــی هــا 
همچنــان درگیــر تناقــض گویــی 
رفتارهــای  بــه  نبایــد  و  هســتند 

ــرد. ــاد ک ــا اعتم ــه آنه دوگان
ــاس  ــر اس ــد ب ــرد: بای ــد ک وی تاکی
هــای  سیاســت  و  ملــی  منافــع 
ــم  ــاش کنی ــت و ت ــردی حرک راهب
ــزی  ــه ری ــع، برنام ــیر قاط ــه مس ک
ــش  ــود را پی ــردی  خ ــده و راهب ش

ــم. ببری
ایــن نماینــده مجلــس عنــوان کــرد: 
ــن  ــرات وی ــوع مذاک ــران در موض ای
و مذاکــره برجامــی بارهــا اعــام 
کــرد، سیاســت ایــران کامــا روشــن 

اســت و لغــو تحریــم هــا بایــد مــورد 
تصمیم گیــری قــرار گیریــد، راســتی 
آزمایــی بــرای ایــران حیاتــی اســت و 
تضمیــن عــدم تکــرار ایــن رفتارهای 

آمریکایــی را مــی خواهیــم.
ایــن عضــو هیات رئیســه کمیســیون 
ــی  ــت خارج ــی و سیاس ــت مل امنی
مجلــس گفــت: اگــر بــرای  لغــو 
و  آزمایــی  راســتی  هــا،  تحریــم 
تضمیــن هــای جــدی نباشــیم یعنی 
ــوری  ــع جمه ــدد از مناف ــه مج اینک
اســامی کوتــاه آمدیــم و بــه دنبــال 
آن تضییــع حقــوق ملــت ایــران رقــم 

ــی خــورد. م

آمریکا در لغو تحریم های ایران دچار تناقض گویی شده است

3

توافق وزارت نیرو و صمت برای حل مشکل برق
اردکانیان در حاشیه جلسه دولت مطرح کرد؛
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لزوم مدیریت مهاجرت افغان ها 
به ایران

یک کارشناس مسائل بین الملل گفت: اگر در افغانستان دولتی مستقر 
نباشد، مشکلات امنیتی و چالش های بهداشتی گریبان گیر مرزهای ایران 

می شود بنابرین باید دنبال صلح و ثبات در افغانستان باشیم.
محسن روحی صفت کارشناس مسائل بین الملل و معاون پیشین دفتر 
مرزهای  در  ناامنی  تأثیر  تشریح  در  خارجه  وزارت  سیاسی  مطالعات 
مشترک ایران و افغانستان گفت: با توجه به وجود مرز مشترک بین ایران 
و افغانستان، به طور طبیعی ناامنی در افغانستان منجر به بروز مشکلات 
در حوزه های امنیتی، اجتماعی، اقتصادی و مبارزه با مواد مخدر می شود.

وی در ادامه گفت: لذا وقتی در آنسوی مرز هرج و مرج باشد، در واقع 
نگهبانی و امنیت کمتری در مرزها برقرار می شود لذا به طور کلی و از 

جنبه های مختلف، این ناآرامی ها در افغانستان بر روی ایران اثر دارد.
ایجاد  بهداشتی  و  امنیتی  ایران چالش های  به  افغانی  مهاجرین  هجوم 

می کند
تاکید کرد: ما دنبال صلح و  ادامه  این کارشناس مسائل بین الملل در 
ثبات در افغانستان هستیم زیرا اگر آنجا صلح و ثبات باشد، مهاجرین 
کمتری نیز به ایران می آیند و مشکلاتی از جمله اشتغال آنها در ایران 

نیز بیشتر نمی شود.
روحی صفت تصریح کرد: اگر در آنسوی مرزها دولتی مستقر نباشد، که 
البته الان نیز مستقر نیست، مشکلاتی از جمله آدم ربایی، تأمین امنیت و 
چالش های بهداشتی گریبان گیر مرزها خواهد شد و گروه های جنگجویی 

نیز که در آنجا حضور دارند، مسئولیت اقدامات خود را نمی پذیرند.
وی ادامه داد: لذا از آنجایی که این ناامنی ها تأثیر منفی بر کشورمان دارد، 

ما علاقه داریم صلح و ثبات در افغانستان برقرار شود.
این کارشناس مسائل سیاسی تصریح کرد: وقتی درگیری ها در افغانستان 
زیاد شود مردم به خاطر در امان ماندن از جنگ ها فرار می کنند و نزدیک 

ترین جای ممکن نیز ایران است.
روحی صفت ادامه داد: وقتی مهاجرین وارد ایران بشوند چون به صورت 
قانونی نیست و دارای گذرنامه و مجوز نیستند، موجب می شود که در 
برای  مسائل  همین  و  کنند  زندگی  ایران  در  غیرقانونی  طور  به  واقع 

کشورمان مشکل بوجود می آورد.
وی افزود: همچنین در موضوعاتی از جمله بحث اشتغال، اقامت، رفت و 

آمد و تحصیل فرزندانشان اثر منفی بر کشور ما دارد.
افق روشنی برای پایان بحران افغانستان وجود ندارد

تشریح  در  خارجه  امور  وزارت  سیاسی  مطالعات  دفتر  پیشین  معاون 
بحران  پایان  برای  روشنی  افق  کرد:  تصریح  افغانستان  آینده  وضعیت 

افغانستان وجود ندارد و چهل سال است که این وضعیت ادامه دارد.
وی ادامه داد: الان نیز که آمریکا از افغانستان خارج می شود، پشت سرش 
یک سرزمین سوخته، همراه با آشوب و بی ثباتی و درگیری وجود دارد.

روحی صفت افزود: وظیفه ما این است که بتوانیم صلح و ثبات را در سطح 
منطقه ای و بین المللی تسهیل کنیم.

باید  منطقه ای  سطح  در  کرد:  تصریح  منطقه  مسائل  کارشناس  این 
طریق  از  و  نظر  تبادل  با  و  شوند  همسو  هم  با  منطقه  کشورهای 
نشست هایی که برگزار می شود، انرژی هایشان را در یک جهت برای صلح 

بگذارند و انرژی ها در جهت خلاف هم ثبت نشود.
وی ادامه داد: در سطح بین المللی نیز سازمان ملل متحد را دخیل کنند 
و زیر چتر سازمان ملل متحد، کشورهای قدرتمند و پر نفوذ وارد فازی 

شوند که به صلح افغانستان نزدیک شود.
روحی صفت همچنین تاکید کرد: آمریکایی ها ۲۰ سال در افغانستان یک 
بازیگر بلامنازع و فعال بودند ولی ناکام شدند و نتوانستند یک هژمونی 

برای خودشان ایجاد بکنند.
این کارشناس مسائل بین الملل ادامه داد: آمریکایی ها نتوانستند برای 
دموکراسی  و  مدنی  جامعه  رفاه،  اقتصادی،  توسعه  افغانستان  ملت 
بیاورند لذا اکنون که در انجام این کارها شکست خوردند، در حال ترک 

افغانستان هستند.
وی در ادامه تصریح کرد: لذا الان که تصمیم به ترک افغانستان گرفتند، 
این یک خروج غیرمسئولانه به حساب می آید. وضعیت فعلی افغانستان 
نتیجه سیاست های غلط ۲۰ سال اخیر امریکایی ها در این کشور است. 

لذا مسئولیت امروز نیز با آمریکایی ها است.
روحی صفت گفت: آمریکایی ها نسبت به مسائل افغانستان آشنا نبودند 
و هیچ اطلاعات و شناختی نسبت به جامعه پیچیده افغانستان نداشتند.

وی ادامه داد: آمریکایی ها سعی کردند که با حضور در افغانستان علیه 
ایجاد  را  نیز تهدیداتی  ایران، روسیه و چین  از جمله  کشورهای دیگر 

کنند.
این کارشناس مسائل سیاسی افزود: آمریکایی ها به بهانه تحریم، مانع 
سرمایه گذاری ایران در صنعت کشاورزی و معادن این کشور به عنوان 

یک همسایه شدند.
افراطی گری  به  ریشه ای  صورت  به  امریکایی ها  افزود:  روحی صفت 
به جامعه  به عدم شناختی که نسبت  توجه  با  نپرداختند و همچنین 
پیچیده قومی، فرهنگی و نژادی افغانستان داشتند، باعث تقویت نیروهای 

افراطی و تضعیف دولت مرکزی شدند.
وی ادامه داد: آمریکا یک هزار میلیارد دلار در افغانستان هزینه کرده 

است.
طالبان نمی تواند به تنهایی در افغانستان حاکم شود

این کارشناس مسائل بین المللی با تاکید بر لزوم تسهیل برای گفتگو در 
میان همه احزاب و گروه های افغانستانی گفت: تصمیم گیرنده ی اصلی 
مردم افغانستان هستند. افغانستان یک کشور بومی چند زبانی و چند 
فرهنگی است و طالبان نیز یکی از آن بخش است و نمی شود آن را حذف 

کرد. لذا بخش مهمی از آینده افغانستان در دست طالبان است.
روحی صفت همچنین تاکید کرد: اما اعتقاد داریم که تحت هیچ عنوانی 
تنهایی در آن کشور حاکم شود و لازم است که  به  نمی تواند  طالبان 
دولتی فراگیر با حضور همه اقوام، قبایل و زبان ها برای بازگشت ثبات در 

آن کشور حاکم شود.

وزیر نیرو گفت: برای کاهش مصرف برق، 
با همکاران وزارت صمت و صنایع بزرگ 
به توافق رسیدیم که تدابیری بیاندیشند 
تعمیرات  و  تابستانه  تعطیلات  برنامه  تا 

دوره ای را جلوتر بیندازند.
 رضا اردکانیان در حاشیه جلسه هیئت 
کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در  دولت 
در  که  هموطنانی  تمام  از  دارم  وظیفه 
شرایط قطعی برق دچار مضیقه و سختی 

شدند عذرخواهی کنم.
همه  با  امیدواریم  گفت:  اردکانیان 
حمایتی که از جانب مردم و دستگاه های 
کشوری و لشکری از وزارت نیرو خواهد 
را  هفته سخت  سه  دو،  یکی،  این  شد، 

بتوانیم به خوبی مدیریت کنیم.
وی تاکید کرد: امسال موج گرما در اغلب 
نقاط دنیا به صورت خاص زودرس بوده 
از  امیدواریم  است.  بالا  نیز  هوا  دمای  و 
آنجایی که سهم مصرف برق در صنایع 
تولیدی بالا است، ما بتوانیم با همکاری ها 

این شرایط را پشت سر بگذاریم.
وزیر نیرو تاکید کرد: از صبح روز گذشته، 
سازمان های  در  متعددی  جلسات  که 
مختلف تشکیل شده، اتفاقات خوبی رخ 
داده است. ما دو شب قبل ۶ هزار مگاوات 
شرایطی  هیچ  تحت  و  داشتیم  کمبود 
به  منجر  که  کنیم  چاره  نمی توانستیم 

خاموشی می شد. 
اردکانیان ادامه داد: اتفاق خوبی که رخ 
داد این بود که با همکاران وزارت صمت 
با  و صنایع بزرگ به توافق رسیدیم که 
تعطیلات  برنامه  می کنند،  که  تدابیری 
جلوتر  را  دوره ای  تعمیرات  و  تابستانه 

بیندازند.
هواشناسی  پیش بینی های  گفت:  وی 
این است که ما باید این دو سه هفته را 
سازگاری برنامه ریزی شده داشته باشیم.

هیئت  در  امروز  کرد:  تاکید  نیرو  وزیر 
قانون   ۱۳۸ اصل  تصمیم  یک  وزیران 
وزیران  هیئت  و  شد  گرفته  اساسی 
اختیارات خودش را در این موضوع خاص 
برای سرعت دادن به تصمیم گیری ها به 
نفت  و  صمت  کشور،  نیرو،  وزیر  چهار 

تفویض کرد.
هماهنگی ها  ما  البته  گفت:  اردکانیان 
ولی  کرد  خواهیم  همکاران  دیگر  با  را 
بتوانیم  ما  که  است  بزرگی  کمک  این 
کنیم.  تصمیم گیری  سریعتر  هرچه 

اولین تصمیمی که گرفتیم و امیدواریم 
شود،  انجام  سریعتر  آن  ابلاغ  تشریفات 
اینکه تا پایان مرداد ماه در سراسر کشور، 
برای سازمان های دولتی  را  پنجشنبه ها 

تعطیل اعلام کنیم.
وی ادامه داد: استانداران نیز درخصوص 
دارند.  اختیاراتی  ادارات هم  ساعات کار 
تصمیم گیری های این چنینی را به نوبت 

اطلاع رسانی خواهیم کرد.
وزیر نیرو با بیان اینکه ستادی در مرکز 
شرکت  و  نیرو  وزارت  در  شبکه  کنترل 
توانیر ایجاد شده است، گفت: من محل 

کارم را به این ستاد منتقل کردم.
از  دستگاه ها  همه  گفت:  اردکانیان 
جمله مجلس و قوه قضائیه و همچنین 
برای  آمادگی  اعلام  مسلح  نیروهای 

همکاری کردند.
برق  کمبود  هرچقدر  کرد:  تاکید  وی 
باقی  و  برنامه ریزی  امکان  باشد  کمتر 
است.  بیشتر  زمانی  بازه  آن  در  ماندن 
این  ما  تلاش  رئیس جمهور،  دستور  با 
به  ناچار  اگر در مواردی  بود که  خواهد 

خاموشی باشیم، با اطلاع قبلی باشد.
وزیر نیرو گفت: حتی اگر کمبود نداشته 
فشاری که روی  و  این گرما  در  باشیم، 
تجهیزات برقی کشور وجود دارد حوادث 
و اتفاقات رخ خواهد داد. به عنوان مثال، 
از  یکی  که  دادند  اطلاع  من  به  دیشب 
تهرانپرس  منطقه  در  ما  ترانس های 
براساس فشار، دچار مشکل شده است. 
این اتفاقات واقعا قابل پیش بینی نیست.

همکاری  با  امیدواریم  گفت:  اردکانیان 

صنایع بزرگ و اقداماتی که دستگاه های 
رمزارزهای  شناسایی  برای  مسئول 
غیرمجاز دارند، بتوانیم از مشکلات فعلی 
با دستور  رمرزارزهای مجاز  عبور کنیم. 
همین  در  رئیس جمهور خاموش شدند. 
چند هفته اخیر حدود ۲۰۰ هزار رمزارز 
ظرفیتی  که  شناسایی شده اند  غیرمجاز 
پیش بینی  دارند.  مگاوات   ۵۰۰ از  بیش 
دستگاه های مسئول این است که میزان 
ارز  رمز  استخراج  فعال  دستگاه های 
است.  شده  شناسایی  مقدار  برابر  چند 
دستگاه  همکاری  با  دقیقی  برنامه ریزی 
قضائی برای شناسایی آنها صورت گرفته 

است.
کسانی  از  ما  درخواست  داد:  ادامه  وی 
هستند،  غیرمجاز  کار  این  درگیر  که 
این است که خودشان و برای کمک به 
هموطنانشان این فعالیت را متوقف کنند 
آثار و عواقب آن  با  قانون  با  والا مطابق 

مواجه خواهند شد.
وزیر نیرو در پاسخ به سوالی درخصوص 
اول  معاون  با  گذشته  روز  جلسه 
فعالین  از  تعدادی  گفت:  رئیس جمهور 
تولید کننده برق از بخش خصوصی در 
است  این  هدف  و  دارند  حضور  اینجا 
بیشتر همفکری  مشارکت های  برای  که 

کنیم.
اردکانیان گفت: دستگاه قضائی ضابطی 
ماینرهای  با  برخورد  برای  را  خودش 
غیرمجاز تعیین کرده است. این ماینرها 
جمع آوری و نگهداری می شود. آنچه که 
دادستان کل کشور  معاون  من شنیدم، 

به همه دادستانی ها ابلاغ کرده است که 
این  قانونی،  های  تکلیف  تعیین  تا  فعلا 
دستگاه ها تا پایان تابستان با صاحبانشان 

بازگردانده نشود.
وی در پاسخ به سوالی درخصوص قطعی 
آب گفت: وقتی که ما اعلام می کنیم به 
نسبت سال گذشته بارش ها بیش از ۵۰ 
درصد کم بوده است، یعنی ما نمی توانیم 
اگر  کنیم.  مصرف  گذشته  سال  مثل 
بخش صنعت  در  را  روند مصرف  همان 
و کشاورزی و خانگی ادامه دهیم و وقتی 
منبعی وجود ندارد، طبیعی است که با 

کمبود مواجه خواهیم شد.
در  ما  سدهای  کرد:  تاکید  نیرو  وزیر 
استان خوزستان که در شرایط مطلوب 
تولید  برق  مگاوات  هزار   ۱۰ می توانند 
خود  توان  درصد   ۲4 به  امروز  کنند، 
به  نمی توانیم  دیگر  بنابراین  رسیدند. 

میزان زیاد از برق-آبی استفاده کنیم.
فرکانسی  رله های  گفت:  اردکانیان 
در  شبکه  که  کند  احساس  وقتی  ما 
معرض خطر بزرگتری قرار دارد، بصورت 
خاموشی  و  می کند  عمل  اتوماتیک 
با  ما  که  توافقی  افزود:  وی  می دهد. 
برقی  اینکه همین  صنایع بزرگ کردیم 
که الان مصرف نمی کنند را ما در زمان 
در  رایگان  صورت  به  سال،  از  دیگری 
گفت:  نیرو  دهیم.وزیر  قرار  اختیارشان 
برخی صنایع هستند که خودشان مولد 
دارند و می توانند بخشی از برق شان را به 
ما بدهند. ما توافق کردیم که این برق را 

به قیمت تضمینی از آنها بخریم.

اردکانیان در حاشیه جلسه دولت مطرح کرد؛

توافق وزارت نیرو و صمت برای
 حل مشکل برق

خبر

دولت از بخش خصوصی و سرمایه گذاران 
صنعت برق حمایت می کند

معاون اول رئیس جمهور با تأکید بر تعامل و حمایت جدی دولت از 
بخش خصوصی و سرمایه گذاران صنعت برق کشور، گفت: صنعت 
برق یکی از مهمترین بخش های صنعتی است که در توسعه کشور 

نقش بسزایی دارد.
 به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دولت، اسحاق جهانگیری معاون اول 
رئیس جمهور در نشست با مدیران نیروگاه های بخش خصوصی 
کشور که وزیر نیرو نیز حضور داشت، با تأکید بر تعامل و حمایت 
قاطع و جدی دولت از بخش خصوصی و سرمایه گذاران صنعت 
برق کشور، گفت: صنعت برق یکی از مهمترین و ارزشمندترین 

بخش های صنعتی است که نقش بسزایی در توسعه کشور دارد.
از زحمات و خدمات فعالان صنعت برق کشور،  با قدردانی  وی 
نیروی انسانی متعهد و مجرب این حوزه را از سرمایه های کشور 
توصیف کرد و افزود: تولید ۶۰ درصد برق مورد نیاز کشور توسط 
بخش خصوصی بیانگر توان و ارزش این بخش است که باید از 

آن حمایت شود.
از  شده  ارائه  گزارش های  به  اشاره  با  رئیس جمهور  اول  معاون 
توان  خصوص  در  خصوصی  بخش  نیروگاه های  مدیران  سوی 
واحدهای تحت مدیریت و نحوه مدیریت بهتر انرژی برای عبور از 
اوج مصرف برق در کشور، ابراز امیدواری کرد؛ با همکاری دولت، 
بخش خصوصی و مردم با کمترین هزینه از این مقطع عبور کند.

جهانگیری افزود: امیدواریم با حل مشکلات ارزی و تأمین منابع 
مالی در تابستان امسال، دغدغه های بخش خصوصی در صنعت 
برق برطرف شود و با کمک این بخش بتوانیم ظرفیت تولید برق 

در کشور را افزایش دهیم.
خصوصی  بخش  مدیران  از  یک  هر  جلسه  این  در  همچنین 
توان  افزایش  نحوه  خصوص  در  را  خود  پیشنهادی  راهکارهای 
برای  بهتر  آینده  نیز  و  فعلی  مقطع  از  عبور  برای  انرژی  تولید 
صنعت برق از جمله به نحوه تأمین منابع مالی برای ساخت و 
تکمیل نیروگاه های نیمه تمام در دست ساخت، پرداخت مطالبات 
شرکت ها از وزارت نیرو، مدیریت روانی بازار، استفاده از امکانات 
ژنراتورهای دیزلی دولتی و خصوصی و رفع موانع سرمایه گذاری 
بخش خصوصی در بخش انرژی های تجدیدپذیر و … ارائه کردند.

افزایش ۱۹ هزار مگاواتی ظرفیت 
برق کشور در ۸ سال اخیر

رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: در دولت های یازدهم و دوازدهم بالغ 
بر ۱۹ هزار و ۷۳۲ مگاوات به ظرفیت برق ما اضافه شد.

 محمدباقر نوبخت رئیس سازمان برنامه و بودجه در حاشیه جلسه هیئت 
دولت در جمع خبرنگاران اظهار داشت: مردم با مشکل کمبود برق مواجه 
هستند و با این وضعیت عده ای اظهار نظرهای نادرستی مطرح می کنند. 
اظهار نظری که از رسانه ملی منعکس شد دایر بر این بود که طی سال های 
اخیر بویژه در برنامه ششم توسعه، هیچ اقدامی برای افزایش ظرفیت برق 

صورت نگرفته است.
نوبخت گفت: به عنوان سازمان برنامه و بودجه چند گزارش از ظرفیت سازی 
نیروگاهی در برنامه ششم و همچنین مقدار ظرفیت انرژی الکتریکی افزایش 
یافته در دولت یازدهم و دوازدهم را ارائه می دهم که می توانید پیگیری و 

راستی آزمایی کنید.
وی ادامه داد: طی برنامه ششم توسعه، ۲4 هزار و ۳۳۷ مگاوات ظرفیت سازی 
شروع شد. در دولت های یازدهم و دوازدهم بالغ بر ۱۹ هزار و ۷۳۲ مگاوات 
به ظرفیت برق ما اضافه شده است. اینکه اطلاعات غلط به مردم داده شود، 

از انصاف و اخلاق به دور است.
تا   ۱۳۹۷ سال های  بین  در  دولت  گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
۱۳۹۹، ۲۱ هزار میلیارد تومان از بدهی های صنعت برق را قبول کرد چراکه 
صنعت برق می گوید این میزان مگاوات برقی که ارائه می کند خیلی رقم 

کمتری از قیمت تمام شده است.
نوبخت گفت: طبق قانون هدفمندی یارانه ها، هر آنچه که از افزایش قیمت ها 
حاصل می شود باید به صورت یارانه مستقیم به مردم و بخش تولید کمک 

شود.
یارانه ها  هدفمندی  سازمان  تا ۱۳۹۹  سال ۱۳۹۷  سه  در  داد:  ادامه  وی 
۱۰ هزار میلیارد تومان از آنچه که از افزایش قیمت برق دریافت کرده بود 
را به صنعت برق برگرداند تا این صنعت بتواند سرمایه گذاری های لازم را 

انجام دهد.
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: در دولت یازدهم و دوازدهم بخش گاز 
نیروگاه سیکل ترکیبی قشم، دالاهو، فردوسی، شیروان، هنگام، کاسپین، 
سبلان، خرم آباد، جهرم، آریان، زرند، عسلویه و ارومیه تاکنون وارد مدار 
شده یا تا پایان این دولت به بهره برداری خواهد رسید و در مجموع سه 

هزار و ۸4۶ مگاوات است.
نوبخت گفت: ما امروز بین عرضه و تقاضا توازنی وجود ندارد و به همین 
خاطر مردم با قطعی برق مواجه می شوند. این موضوع باعث تأسف و نگرانی 
است. اما اینکه بگویند در سال های اخیر هیچ سرمایه گذاری صورت نگرفته 

و نیروگاه جدیدی به بهره برداری نرسیده، حرف نادرستی است.
جزء  شاغلین،  با  بازنشستگان  سازی حقوق  متناسب  گفت:  ادامه  در  وی 
احکام برنامه ششم توسعه بود که دولت باید لایحه آن را تقدیم مجلس 
می کرد. این کار در حال اجرا است. این لایحه در اختیار مجلس قرار دارد و 

خرج تراشی برای دولت آینده نیست.
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گفت:  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
مواضع ایران در خصوص »برجام« و رفع 
تحریم ها، جزو مواضع اصولی نظام است 
و با تغییر دولت نیز تغییری در آن ایجاد 

نخواهد شد.
 سعید خطیب زاده سخنگوی وزارت امور 
خارجه در گفتگو با خبرنگاران در خصوص 
انتقال زندانیان ایرانی از کشورهای دیگر، 
گفت: در روزهای اخیر با پیگیری وزارت 
امور خارجه و سایر نهادهای مسئول، در 
در  محبوس  ایرانی  زندانی   ۱۳ مجموع 
دو  این  زندان های  از  افغانستان،  و  ژاپن 

کشور به کشورمان منتقل شده اند.
در  تیر،  نهم  تاریخ  در  ابتدا  افزود:  وی 
انتقال  اجرائی کردن موافقتنامه  راستای 
محکومین ایرانی فیمابین دولت جمهوری 
اسلامی ایران و دولت ژاپن، برای نخستین 
با پیگیری مستمر معاونت کنسولی،  بار 
امور  وزارت  ایرانیان  امور  و  مجلس 
کشورمان  سفارت  مداوم  تلاش  خارجه، 
وزارت  همکاری  همچنین  و  توکیو  در 
سه  ایران  اسلامی  جمهوری  دادگستری 
تن از هموطنان محبوس در کشور ژاپن، 
با همراهی نمایندگان اداره کل کنسولی 
وزارت امور خارجه و وزارت دادگستری به 

میهن اسلامی منتقل شدند.
سخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: 
همچنین با توجه به پیگیری و تلاش های 
امور خارجه و  اداره کل کنسولی وزارت 
سفارت جمهوری اسلامی ایران در کابل، 
افغانستان  ذیصلاح  مراجع  موافقت  و 
مبنی بر انتقال ۱۰ تن از زندانیان ایرانی 
برای  افغانستان  زندان های  در  محبوس 
گذراندن ادامه دوران محکومیت شان در 
ایران، این افراد با حضور کنسول سفارت 
جمهوری اسلامی ایران در کابل و جمعی 
از مقامات افغانستان روز پنجشنبه دهم 
به  کابل  بین المللی  فرودگاه  از  ماه  تیر 
خمینی  امام  بین المللی  فرودگاه  مقصد 

)ره( انتقال یافتند.
با  مذکور  افراد  داد:  ادامه  خطیب زاده 
و  خارجه  امور  وزارت  نمایندگان  حضور 
وزارت دادگستری و پس از طی مراحل 
و  امنیتی  نیروهای  تحویل  قانونی، 

انتظامی مستقر در فرودگاه امام خمینی 
)ره( شدند.

در  سئوالی  به  پاسخ  در  همچنین  وی 
برخی  در  شده  منتشر  ادعای  خصوص 
از  پیام  انتقال  بر  رسانه های غربی مبنی 
مورد  در  ایران  به  متحده  ایالات  سوی 
حملات اخیر به سوریه و عراق از طریق 
داشت:  اظهار  دیپلماتیک،  کانال های 
تاکید  همواره  ایران  اسلامی  جمهوری 
داشته که زبان زور و تهدید هیچ سودی 
نخواهد  منطقه  امنیت  برقراری  برای 

داشت.
افزود:  دیپلماسی  دستگاه  سخنگوی 
با  که  شود  متوجه  باید  متحده  ایالات 
قلدرمآبی نه تنها به اهداف منطقه ای خود 
نمی رسد، بلکه روز به روز وضعیت خود را 

در غرب آسیا بغرنج تر می سازد.
کرد:  تاکید  حال  عین  در  خطیب زاده 
ایران بنای دخالت در امور داخلی عراق 

را نداشته و ندارد.
وی همچنین گفت: حملات مکرر و اعلام 
شده ایالات متحده علیه مواضع نیروهای 
تنها  کشور،  دو  مرز  در  سوری  و  عراقی 
مهارکنندگان  به  زدن  ضربه  جهت  در 
تقویت  و  داعش  اصلی هسته های خفته 
تروریستی  سازمان  این  باقیمانده های 

است.
پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
به سئوالی درباره قصد رژیم صهیونیستی 
برای درخواست کسب موقعیت عضو ناظر 
در اتحادیه آفریقا، مراتب نگرانی عمیق و 
مخالفت قاطعانه جمهوری اسلامی ایران 

با چنین اقدامی را ابراز داشت.
خطیب زاده همچنین از دولت های عضو 
نمایش  برای  خواست  آفریقا  اتحادیه 
عزم سیاسی خود در زمینه پایبندی به 
سازمان های  مصوبات  فلسطین،  آرمان 
بین المللی مهمی مانند سازمان همکاری 
اسلامی در مورد لزوم مخالفت با هر اقدام 
به  یا مناصب  اعطای عضویت  به  مربوط 
سازمان های  در  قدس  اشغالگر  رژیم 
بین المللی و منطقه ای را محترم شمارند.

مثبت  عربستان  با  مذاکره  به  نگاهمان 
است

پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
به سوالی در خصوص موضع اعلام شده 
عربستان  خارجه  امور  وزیر  سوی  از 
کشور  این  استقبال  بر  مبنی  سعودی 
بر  وی  تاکید  نیز  و  ایران  با  گفتگو  از 
اسلامی  جمهوری  پایبندی  اثبات  لزوم 
ایران به تضمین امنیت و ثبات منطقه، 
عربستان سعودی  مقامات  داشت:  اظهار 
ایران  اسلامی  جمهوری  که  بدانند  باید 
همواره  خود،  اصولی  مواضع  اساس  بر 
منطقه  امنیت  و  صلح  حفظ  خواهان 
منطقه  کشورهای  توسط  فارس  خلیج 

بوده است.
خطیب زاده گفت: این رویکرد با تلاش ها 
سوی  از  گرفته  صورت  رشادت های  و 
داعش  سیطره  به  دادن  پایان  در  ایران، 
عراق  در  تروریستی  گروه های  سایر  و 
گروه های  نفوذ  از  جلوگیری  و  سوریه  و 
تکفیری به کشورهای حوزه خلیج فارس 

کمک شایانی کرده است.
وی تاکید کرد: ما همواره از گفتگو برای 
دستیابی به نتایج ایجابی استقبال کرده 
و نگاهمان به مذاکره با عربستان مثبت 

است.
همچنین  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
اتخاذ  خصوص  در  سوالی  به  پاسخ  در 
و  ورود  مورد  در  جدید  تصمیمات 
از کشور،  ایرانیان خارج  از  برخی  خروج 
و  گیری  تصمیم  گونه  هر  داشت:  اظهار 
خارج  ایرانیان  حوزه  در  سیاستگذاری 
ربط  قانونی دی  مراجع  توسط  از کشور 

اتخاذ می شود.

تصمیمی  هر  کرد:  اضافه  زاده  خطیب 
تازه ای در این خصوص از سوی دبیرخانه 
کشور  از  خارج  ایرانیان  عالی  شورای 

منعکس خواهد شد.
جابجایی  با  برجام  درباره  ایران  مواضع 

دولت تغییر نمی کند
پاسخ  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
از  برخی  موضع  خصوص  در  سوالی  به 
مقامات غربی مبنی بر لزوم انتظار برای 
جمهوری  جدید  دولت  آمدن  کار  روی 
توافق،  به  ایران جهت دستیابی  اسلامی 
گفت: مواضع ایران در خصوص برجام و 
نظام  اصولی  مواضع  تحریم ها، جزو  رفع 
است و با تغییر دولت نیز تغییری در آن 
صورت  در  بنابراین  شد.  نخواهد  ایجاد 
آقای  جناب  دولت  توافق،  به  دستیابی 
رئیسی نیز به آن وفادار خواهد بود زیرا 
بر خلاف رویکرد برخی طرف های دیگر، 
پایبندی به تعهدات و قول های داده شده، 
همواره برای جمهوری اسلامی ایران یک 

اصل به شمار می آید.
پیشرفت  خصوص  در  زاده  خطیب 
مذاکرات نیز گفت: پیشرفت های صورت 
واقعیت  یک  وین  مذاکرات  در  گرفته 
به  مذاکرات  طرف های  همه  که  است 
موضوعات  هنوز  گرچه  دارند،  اذعان  آن 
مهمی باقی مانده است که عمدتاً نیازمند 
طرف ها  سایر  سوی  از  گیری  تصمیم 
شدن  نهایی  واقع  در  آمریکاست.  بویژه 
به  منوط  برجام  احیای  جهت  توافق 
اتخاذ  برای  دیگر  طرف ها  سیاسی  اراده 

تصمیمات سخت از سوی آنها دارد.

مواضع ایران درباره برجام با جابجایی دولت تغییر نمی کند



اقتصاد
اخبار

رشد ۶۶ درصدی صادرات نفت خام 
ونزوئلا

داده های ردیابی کشتی ها نشان می دهد که صادرات نفت خام ونزوئلا 
در ماه ژوئن ۶.۵ درصد نسبت به ماه گذشته و ۶۶ درصد نسبت به 

ژوئن ۲۰۲۰ جهش کرده و به ۶۳۱,۹۰۰ بشکه در روز رسیده است.
 به نقل از رویترز، داده های ردیابی کشتی ها نشان می دهد که صادرات 
نفت خام ونزوئلا در ماه ژوئن ۶.۵ درصد نسبت به ماه گذشته و ۶۶ 
درصد نسبت به ژوئن ۲۰۲۰ جهش کرده و به ۶۳۱,۹۰۰ بشکه در 

روز رسیده است.
نشان  گرفته اند  قرار  اشاره  مورد  رویترز  گزارش  در  که  داده ها  این 
اجرایی شدن  از  قبل  است که  ویژه سعی کرده  به  ونزوئلا  می دهند 
تعرفه واردات چین در ۱۲ ژوئن، که هزینه واردات این کشور را برای 
برخی از انواع سوخت ها تا ۴۰ درصد بالا می برد، صادرات خود به این 

کشور را تقویت کند.
طبق داده های کشتی رانی، ونزوئلا در ماه ژوئن ۲۳ محموله نفتی به 
جهان صادر کرده است. سهم بزرگی از این صادرات که حدود ۲۳۸ 
هزار بشکه در روز را تشکیل می دهد، به مالزی ارسال شده تا قبل 
با  یا  از رسیدن به چین به صورت کشتی به کشتی جابه جا شده و 

نفت های دیگر کشورها مخلوط شود.
صادرات مستقیم نفت خام حاوی مقادیر بالای سولفور به مراکز چین و 
امارات متحده عربی در این ماه به ۸۹ هزار بشکه در روز رسیده است. 
این در حالی است که میزان این صادرات در ماه های ابتدایی امسال 

بین ۱۰۶ هزار تا ۱۹۲ هزار بشکه در روز بوده است.
ونزوئلا در این ماه ۳۵,۳۰۰ بشکه نفت در روز به متحد سیاسی خود 

کوبا ارسال کرده است.

وزارت  گفت:  انرژی  بورس  مدیرعامل 
توجه  بورس  بازار  به  دیر  کمی  نیرو 
در  برق  معاملات  حجم  و  داد  نشان 

بورس انرژی بسیار پایین است.
با  خبری  نشستی  در  نقوی  علی   
خبرنگاران گفت: بنا بر مصوبات بودجه 
است  شده  مقرر  کشور،   ۱۴۰۰ سال 
گاز  مکعب  متر  میلیارد  ده  سقف  تا 
طبیعی از طریق بورس عرضه شود که 
در راستای اجرای این بند بودجه، آئین 
نامه ای در هیأت وزیران در خصوص راه 
اندازی بازار گاز طبیعی تصویب شد که 
در  زودی  به  امیدواریم  اساس،  این  بر 
گاز طبیعی هم  معاملات  انجام  زمینه 
گاز  ملی  شرکت  همکاری  با  بتوانیم 

اقداماتی را انجام دهیم.
وی افزود: برای انجام معاملات نفت در 
بورس انرژی بسترها و زمینه های لازم 
مهیاست و بورس انرژی آمادگی کامل 
این  در  و  دارد  را  اقدام  این  انجام  در 
زمینه هیچ مشکل و اختلافی با وزارت 

نفت و وزارت نیرو ندارد.
به گفته مدیرعامل بورس انرژی، برای 
رونق معاملات نفت در بورس انرژی و 
موفقیت در این موضوع ضروری است 
در  منظمی  و  مستمر  عرضه های  تا 
این خصوص داشته و به بورس انرژی 
انجام  برای  شفاف  محلی  عنوان  به 

معاملات و کشف قیمت اعتقاد داشته 
که  است  شرایط  این  در  زیرا  باشیم، 
خریداران با اطمینان می توانند از این 
بازار خرید کرده و برای بازارهای هدف 

خود برنامه ریزی دقیقی داشته باشند.
نقوی با بیان اینکه ایران سال گذشته 
انرژی  بورس  بزرگ  صادرکننده 
در  منطقه  ساز  قیمت  و  منطقه  در 
بنزین  داشت:  اظهار  بود،  بنزین  بحث 
شاخص  منطقه  در  ایران  معاملاتی 
است، زیرا برای عرضه بنزین در بورس 
وجود  اراده  زمینی  چه  و  دریایی  چه 
رقابت جدی  همچنین  و  است  داشته 

در این حوزه در سال جاری وجود دارد.
معاملات  وضعیت  خصوص  در  نقوی 
روزهای  در  انرژی  بورس  در  برق 
برق  تولید  درصد   ۶۰ گفت:  خاموشی 
صورت  خصوصی  بخش  توسط  کشور 
می گیرد و ۳۰ درصد برق تولیدی برای 
مصرف کننده بالای ۵ مگاوات است. در 
قانون برنامه ششم توسعه و رفع موانع 
بورس  در  برق  قیمت  کشف  بر  تولید 

تأکید شده است. 
وی افزود: سال گذشته در هیأت وزیران 
مصوبه ای تصویب شد که مصرف کننده 
از  را  خود  معاملات  مگاوات   ۵ بالای 

طریق بورس انجام دهد که این موضوع 
از اردیبهشت سال جاری انجام شد.

بورس  بازار  به  دیر  کمی  نیرو  وزارت 
توجه نشان داد و حجم معاملات برق 

در بورس انرژی بسیار پایین است.
نقوی گفت: وزارت نیرو و شرکت توانیر 
هم تولیدکننده هستند، هم خریدار و 
هم رگولاتور و این در حالی است که 
قیمت  شود.  باید جدا  رگولاتور  بخش 
برق در سال های گذشته تغییر نکرده 
است و این باعث شده بخش خصوصی 
نیروگاه جدید رغبتی  ایجاد  به  نسبت 

نداشته باشد.

مدیرعامل بورس انرژی: قیمت برق زیاد نشده، 

بخش خصوصی رغبتی به تأسیس نیروگاه ندارد

گزارش

قطعی مکرر برق آسیب پذیری مردم را 
از کرونا بیشتر کرده است

نماینده مردم زاهدان در مجلس گفت: قطعی برق فضا را برای آسیب پذیری 
بیشتر مردم از سمت کرونا بیشتر کرده است اما با وجود پیگیری های صورت 
گرفته با وزرای مربوطه هنوز اقدام جدی برای کاهش خاموشی ها صورت 

نگرفته است.
فدا حسین مالکی  با بیان اینکه بی برقی و بی آبی در استان های مختلف 
منجمله شهر زاهدان مردم را به ستوه آورده است، گفت: خاموشی طولانی 
مدت برق در سراسر استان نگرانی ها و مشکلات متعددی را برای مردم در 
ایام کرونایی ایجاد کرده است البته تغییر این شرایط به اراده ای فراتر از آنچه 
امروز ازسوی مسئولان دیده می شود نیاز دارد لذا اگر هرچه سریع تر اقدام 
جهادی در این زمینه صورت نگیرد در آینده نزدیک شاهد یک بحران عظیم 

در استان خواهیم بود.  
نماینده مردم زاهدان در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: قطعی برق فضا را 
برای آسیب پذیری بیشتر مردم از سمت کرونا بیشتر کرده است اما با وجود 
پیگیری های صورت گرفته با وزرای مربوطه هنوز اقدام جدی برای کاهش 

خاموشی ها صورت نگرفته است.
پنل های   ایجاد  راستای  در  پراکنده ای  اقدامات  اگرچه  داد:  ادامه  وی 
خانواده ها  نیاز  رفع  و  برق  تولید  هدف  با  خانه ها  پشت بام  در  خورشیدی 
صورت گرفته اما هیچگاه به این مهم به صورت جدی پرداخته نشده است 
در حالی که با نصب پنل های خورشیدی بر پشت بام های  خانه های استان 
به عنوان یک منطقه آفتاب گیر می توان قدم محکمی در راستای تولید برق 

برداشت.  
مالکی بیان کرد: باوجود گرمای بی سابقه در استان سیستان و بلوچستان، 
برنامه ریزی ها و اقدامات لازم برای اصلاح و بازسازی شبکه ها و تعمیرات 
پیشگیرانه صورت نمی گیرد و دولت همچون همیشه نداشتن بودجه را بهانه 

می کند در حالی برای ایجاد زیرساخت ها ۸ سال فرصت داشته است.
زاهدان در  مردم  اسلامی گفت:  زاهدان در مجلس شورای  مردم  نماینده 
سال های متمادی، قطعی برق را در شرایط نامناسب جوی و در گرمای ۵۰ 
درجه به کرات تجربه کرده و بسیاری از مردم همچنان از افت ولتاژ، قطعی 

برق و خسارت به وسایل برقی منزل همچنان گلایه مند هستند.

جلسه قیمت گذاری شیرخام
 بی نتیجه ماند

رئیس هیات مدیره انجمن صنایع خوراک دام، طیور و آبزیان با اشاره 
رئیس  از  نرسید،  نتیجه  به  شیرخام  گذاری  قیمت  جلسه  اینکه  به 

جمهور منتخب خواست به این موضوع ورود کند.
مجید موافق قدیری با اشاره به جلسه شورای قیمت گذاری با حضور 
گفت:  شیرخام،  نرخ  تعیین  برای  کشاورزی  جهاد  وزارت  در  وزیر 
هر  برای  تومان   ۶۴۰۰ قیمت  تعیین  درباره  شده  انجام  بحث های 
قیمت صحبتهای  این  مخالفان  و  موافقان  و  بوده  شیرخام  کیلوگرم 
کمیسیون  در  فردا  موضوع  شد  قرار  که  کردند  بیان  را  خودشان 

اقتصادی دولت نیز این بحث مطرح و سپس اعلام نظر نهایی شود.
وی با اشاره به اواخر کار دولت دوازدهم، افزود: پیش بینی می کنم 
که این موضوع نیز در کمیسیون اقتصادی دولت به نتیجه نمی رسد 
و البته پیشنهاد مشخص بنده این است که به جای برگزاری جلسات 
متعدد و بدون خروجی که باعث بی انگیزگی و بلاتکلیفی شدیدی در 
بین تولیدکنندگان شده، دولتمردان و سیاستگذاران اقتصادی دولت 

آقای روحانی موضوع را در دستور کار فوری سران سه قوا قرار دهند.
قدیری تاکید کرد: اگر این کار هم امکان پذیر نبود، موضوع مربوطه 
را با هماهنگی آقای رئیسی و یا تیم اقتصادی رئیس جمهور منتخب 
قیمت شیرخام را هماهنگ و ابلاغ کنند تا مشکلی برای دولت بعد در 

این زمینه ایجاد نشود.
قیمت  افزایش  به  توجه  با  شیرخام  قیمت  اصلاح  داد:  ادامه  وی 
هزینه های تولید در شرایط فعلی ضروری است چرا که اگر می خواهیم 
شش ماه آینده دام در کشور داشته باشیم باید با تصمیم گیری به 
موقع جلوی معدوم شدن دام ها علی الخصوص دام های مولد گرفته 

شود.

افت ولتاژها مانع کارکردن یک پنکه در برخی مناطق شده است

عضو مجمع نمایندگان استان سیستان و بلوچستان در مجلس با بیان اینکه 
قطعی آب و برق در کل کشور برای مردم دردسرهای بسیاری ایجاد کرده، 
گفت: متاسفانه پایین ترین شاخص دسترسی به آب شرب و برق متعلق به 
جنوب استان سیستان و بلوچستان است.معین الدین سعیدی  با بیان اینکه 
بی برقی و بی آبی در استان های مختلف منجمله سیستان و بلوچستان مردم را 
به ستوه آورده است، گفت: سیستان و بلوچستان روزهای تلخ و حتی سیاهی را 
به دلیل گسترش بیماری کرونا تجربه می کند اما این تنها مشکل مردم نیست 
چراکه قطعی آب و برق در استان، این مشکلات را چندین برابر کرده و جان 
مردم را به لب رسانده است، هرچند قطعی آب و برق در کل کشور برای مردم 
دردسرهای بسیاری ایجاد کرده اما پایین ترین شاخص دسترسی به آب شرب 
و برق متعلق به جنوب این استان است چراکه تنها ۱۹ درصد مردم به آب 

دسترسی دارند و بقیه مردم به صورت سقایی آبرسانی می شوند!   
نماینده مردم چابهار، نیک شهر، کنارک و قصرقند در مجلس شورای اسلامی 
افزود: اگرچه پروژه های آبرسانی در استان کلید خورده اند اما نیازمند تامین 
اعتبار برای پیشبرد و به بهره برداری رسیدن هستند، البته مسئولان وزارت 

نیرو قول، ابلاغ بخشی از اعتبارات را با هدف ادامه این پروژه ها به ما داده اند.
وی با بیان اینکه افت ولتاژ اصلی ترین بیشترین چالش را برای مردم ایجاد 
کرده است، اضافه کرد: به دلیل این افت ولتاژها حتی یک پنکه هم در برخی 
مناطق کار نمی کند البته بنیاد مستضعفان قول نوسازی شبکه برق ۱۵۰ روستا 
را در منطقه داده است تا بخشی از مشکلات مرتفع شود لذا انتظاراست شرکت 

توانیر نیز پای کار بیاید و به تعهدات خود عمل کند.
عضو کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط زیست مجلس شورای 
مجلس گفت: من از مسئولان مربوطه خواهش می کنم اگر اندکی به باورهای 
دینی معتقد هستند به داد مردم برسند چراکه تراژدی نیست که این مردم 

تجربه نکرده باشند و کلمات در بیان مشکلات آن ها کم می آورند.
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ادامه قطعی برق تبعات اجتماعی 
خواهد داشت

عضو کمیسیون انرژی مجلس با انتقاد از قطع برق مردم عادی 
به جای قطع برق مشترکین پرمصرف، به مسئولان وزارت نیرو 
هشدار داد که نسبت به تبعات قطعی های مکرر برق در جامعه 

پاسخگو باشند.
در سراسر  برق  مکرر  قطعی  به  انتقاد  با  نیاسر   مالک شریعتی 
کشور که مشکلات متعددی را برای مردم ایجاد کرده است، گفت: 
عدم افزایش ظرفیت تولید، اصلی ترین دلیل رسیدن به وضعیت 
موجود است اما مدیریت "بار مصرف" در صنایع پرمصرف ازجمله 
اقداماتی است که می توان در کوتاه مدت برای کاهش خاموشی ها 

انجام داد.
در  پردیس  و  اسلامشهر  شمیرانات،  ری،  تهران،  مردم  نماینده 
مجلس شورای اسلامی بیان کرد: وزارت نیرو باید مطابق برنامه تا 
به امروز ۲۰ میلیون کنتور هوشمند با هدف کنترل دقیق مصرف 
نصب می کرد اما اکنون این عدد زیر یک میلیون است لذا این کم 

کاری، ظرفیت مدیریت هوشمند را از ما گرفته است.
وی معتقد است میوه تلخ امروز حاصل چندین سال کم کاری در 
حوزه مدیریت شبکه، عدم افزایش شبکه تولید و عدم اصلاح نظام 

تعرفه ها در حوزه جرایم سنگین برای پرمصرف ها است.
شریعتی توضیح داد: اگرچه اکنون در زمان اوج مصرف نمی توان 
اگر  اما  داد  انجام  خاموشی ها  از  جلوگیری  برای  ضربتی  اقدام 
ظرفیتی برای واردات وجود دارد باید فعال شود یا حداقل زمان 
خاموشی ها را به درستی به مردم اعلام کرد چراکه اطلاع رسانی 
درست حداقل وظیفه است، همچنین وزارت نیرو به زمان اعلام 
شده پایبند باشد.  این نماینده مجلس با بیان اینکه مسئله این 
است که مسئولان هشدارها را جدی نگرفتند، اظهار کرد: مطابق 
پیش بینی های آن ها استفاده از برق در پیک مصرف سال جاری 
از۵7 تا ۵۸ هزار مگاوات بیشتر نخواهد شد اما اکنون خود اعلام 

کردند؛ ۶۵ هزار مگاوات مصرف را رد کرده ایم!
اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  انرژی  کمیسیون  عضو 
مسئولان فعلی وزارت نیرو باید نسبت به تبعات قطعی های مکرر 
این  نمایندگان  یقین  به  گفت:  باشند،  پاسخگو  جامعه  در  برق 
موضوع را حتی درصورت پایان دولت دنبال خواهد کرد و آن ها 

باید پاسخگو باشند.

پیش بینی تولید بیش از ۲۰۰ هزار تن وش پنبه در شرایط خشکسالی
مجری طرح پنبه وزارت جهاد کشاورزی پیش بینی کرد: 
امسال به علت خشکسالی بیش از ۲۰۰ هزار تن وش 

پنبه در کشور تولید شود.
هزارجریبی  ابراهیم  کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  نقل  به 
گفت: امسال برای ۱۱۵ هزار هکتار کشت پنبه برنامه 
بی  و خشکسالی  گرما  علت  به  اما  بودیم،  کرده  ریزی 
سابقه پیش بینی می کنیم ۸۰ درصد این برنامه تحقق 

پیدا کند.
اساس  بر  را  جاری  سال  در  پنبه  زیرکشت  سطح  وی 
گزارش های رسیده از استان های پنبه خیز کشور نزدیک 

به ۹۰ هزار هکتار عنوان کرد.
کشور  استان   ۲۰ در  پنبه  که  این  بیان  با  هزارجریبی 
کشت می شود، اظهار داشت: شش استان اصلی کشت 
شمالی،  خراسان  رضوی،  خراسان  شامل  محصول  این 

و  هستند  اردبیل  و  فارس  گلستان،  جنوبی،  خراسان 
خراسان رضوی با حدود ۲۰ هزار هکتار سطح زیرکشت 

در رتبه نخست جای دارد.
وی، سطح کشت پنبه در سال گذشته را ۹۸ هزار هکتار 
عنوان کرد و گفت: از این سطح ۲7۰ هزار تن وش پنبه 

در کشور تولید شد.
در  داشت:  اذعان  پنبه  گیاه  مصرفی  آب  درباره  وی 
استان های شمالی و دشت مغان در اراضی کشت پنبه ۵ 
هزار متر مکعب آب در هر هکتار مصرف می شود و در 
مناطق خشک مصرف آب به حدود ۱۱ هزار متر مکعب 

در هر هکتار می رسد.
مجری طرح پنبه وزارت جهاد کشاورزی در همین حال 
بهره وری آب،  افزایش  برای  به کشاورزان توصیه کرد: 
یا قطره ای  آبیاری تیپ  را به سیستم  مزارع پنبه خود 

مجهز کنند.
رو  را  اخیر  سال  دو  پنبه طی  تولید وش  عملکرد  وی 
تولید وش  به رشد دانست و خاطرنشان کرد: عملکرد 
پنبه از ۲۲۰۰ کیلوگرم در هر هکتار به ۲۵۰۰ کیلوگرم 

رسیده است.
بینی  پیش  شده  انجام  اقدامات  با  افزود:  هزارجریبی 
 ۲7۰۰ به  محصول  این  تولید  عملکرد  که  بود  این  بر 
کیلوگرم در هکتار تا پایان برنامه ششم توسعه برسد، اما 

بروز خشکسالی، برنامه ها را تحت تأثیر قرار داده است.
وی، نیاز کشور به وش پنبه را طبق میانگین مصرف سال 
گذشته نزدیک به ۳۶۰ هزار تن عنوان کرد و گفت: با 
توجه به رشد صنایع جدید نساجی ظرف سه سال اخیر، 
پیش بینی می شود نیاز این صنایع به ۴۵۰ هزار تن وش 

پنبه برسد.

رئیس کمیسیون انرژی مجلس از ورود 
مسئله  به  متبوعش  کمیسیون  جدی 
یقین  به  و گفت:  داد  برق خبر  قطعی 
برنامه ریزی دقیق مردم شاهد  انجام  با 

کاهش خاموشی ها خواهند بود.
 فریدون حسنوند با اشاره به قطعی های 
روز گذشته، گفت:  برق در چند  مکرر 
قطعی مکرر و بدون برنامه ریزی که در 
موجب  افتاده  اتفاق  گذشته  روز  چند 
اعتراض مردم شده است که  و  نگرانی 

این موضوع به جا و به حق است.
مجلس  در  اندیمشک  مردم  نماینده 
این  انتظار  داد:  ادامه  اسلامی  شورای  
بود که قبل از وقوع اتفاقات اخیر وزارت 
نیرو به عنوان متولی این موضوع، نسبت 
لازم  تمهیدات  اتخاذ  و  پیش بینی  به 
اقدام می کرد، به هرحال برخی اتفاقات 

قابل پیش بینی و پیشگیری است.
ابتدای  از  باید  نیرو  وزارت  افزود:  وی 
از  بخشی  اورهال  به  نسبت  سال 
استخراج  از  جلوگیری  و  نیروگاه ها 
رمزارزها -که برخی غیرقانونی و برخی 
با مجوزهای دولت استخراج می شوند-، 
اقدام می کرد، البته علیرغم تاکیداتی که 
ازسوی کمیسیون انرژی مجلس انجام 
شد همچنان شاهد استخراج غیرقانونی 
رمزارزها در کشور هستیم که به صورت 
غیرقانونی بخشی از برق تولیدی کشور 
و  نیرو  وزارت  که  می کنند  مصرف  را 
صورت  به  باید  ذی ربط  دستگاه  های 

قانونی با آن ها برخورد کنند.
حسنوند با تاکید بر اینکه باید زمانبندی 
خاموشی ها  اعلام  درباره  دقیقی 
و  صنعتی  اداری،  مجموعه های  در 
گفت:  شود،  اعلام  خانگی  مشترکین 
به یقین با برنامه ریزی های دقیق شاهد 
البته  بود،  خواهیم  خاموشی ها  کاهش 
زمانبندی  است  این  هم  مردم  توقع 
خاموشی ها که اعلام می شود طبق آن 
انجام شود و به طور ناگهانی این اتفاق 

رخ ندهد.
این نماینده مجلس با اعلام اینکه همراه 
رخ  که  دیگری  مشکل  برق  قطعی  با 
داده، قطعی آب در برخی مناطق است، 
اظهار کرد: در برخی مناطق تامین آب 
شرب از چاه های عمیق است که عمدتاً 

با برق این اقدام صورت می گیرد که باید 
قطعی  از  مانع  لازم  برنامه ریزی های  با 
تا مردم کلافه  این مناطق شد  آب در 

نشوند.
به گفته وی وزارت نیرو باید نسبت به 
است  که لازم  مقطعی  در  برق  واردات 
موضوع  این  برای  اینکه  یا  کند  اقدام 
هواشناسی  پیش بینی های  به  توجه  با 
انجام  قبل  از  لازم  برنامه ریزی های 

می شد.
همچنین  افزود:  ادامه  در  حسنوند 
باید  پرمصرف  گروه های  مدیریت 
در  را  آثار  باشد که کمترین  به گونه ای 
گویا  البته  باشند،  داشته  مردم  زندگی 
مجموعه های  برق  قطع  برای  اراده ای 
پرمصرف وجود ندارد، وزارت نیرو باید 

ضمنا  و  کند  اقدام  کار  این  به  نسبت 
فعالیت برخی مجموعه های که ضرورت 
ندارد می تواند در اولویت بعدی مصرف 

قرار گیرد.
انرژی مجلس درباره  رئیس کمیسیون 
کاهش  برای  کمیسیون  این  اقدامات 
قطعی های برق، اظهار کرد: در روزهای 
تماس های  کمیسیون  اعضای  گذشته 
نیرو درباره علت  با مسئولان وزارت  را 
علیرغم  داشته اند،  برق  مکرر  قطعی 
اینکه نمایندگان اکنون برای سرکشی 
هستند،  خود  انتخابیه  حوزه های  در 
روز  را  فوق العاده ای  جلسه  کمیسیون 
مسئولان  با  جاری  هفته  چهارشنبه 
برق  مکرر  قطعی  درباره  نیرو  وزارت 

خواهد داشت.

ورود جدی کمیسیون انرژی به مسئله 
قطعی برق
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اجتماعی
خبر

مدارس برای ثبت نام دانش آموزان 
اجازه برگزاری آزمون ندارند

اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  ابتدایی  آموزش  معاون 
بهترین مدرسه نزدیک ترین مدرسه است، گفت: مدارس 
اجازه  دانش آموزان  ثبت نام  برای  غیردولتی  یا  دولتی 

برگزاری آزمون ورودی ندارند.
 رضوان حکیم زاده معاون آموزش ابتدایی وزیر آموزش و 
رادیو گفت وگو درباره ثبت نام  برنامه »روزنه«  پرورش در 
به  توجه  با  کرد:  اظهار  والدین،  دغدغه های  و  مدارس 
دستورالعملی که در ۲۲ اردیبهشت امسال به مدارس ابلاغ 
ثبت نام  دانش آموزان،  و  والدین  برای حفظ سلامتی  شد، 

مدارس به طور غیر حضوری برگزار می شود.
وی افزود: دانش آموزان پایه اول به دلیل ضرورت حضور 
در سنجش اولیه باید ثبت نام حضوری داشته باشند؛ البته 
متقاضیان این پایه تحصیلی می توانند مرحله پیش ثبت نام 

را به صورت آنلاین انجام دهند.
حکیم زاده با بیان اینکه تغییر مدرسه یا پایه تحصیلی به 
دانش آموزان  داد:  ادامه  است،  امکان پذیر  آنلاین  صورت 
 http://pada.medu.ir اینترنتی  نشانی  به  مراجعه  با 

می توانند فرآیند ثبت نام را پیگیری کنند.
افرادی که محل سکونت خود را تغییر  وی تصریح کرد: 
داده اند، با بارگذاری آخرین مدارک مرتبط با محل سکونت 
و  دهند  انجام  را  حضوری  غیر  ثبت نام  می توانند  فعلی 
خصوص  این  در  مدارس  به  حضوری  مراجعه  هیچ گونه 

ضروری یا الزامی نیست.
معاون آموزش ابتدایی وزیر آموزش و پرورش با بیان اینکه 
انتخاب مدرسه یکی از مهم ترین دغدغه های والدین است، 
در  مدارس  تنوع  کاهش  سیاست  امیدوارم  کرد:  عنوان 

کشور بیش از پیش مورد توجه قرار بگیرد.
دانش آموزان  برای  بهترین مدرسه  اضافه کرد:  حکیم زاده 

مقطع ابتدایی، نزدیک ترین مدرسه است.
وی با اشاره به اینکه تمام معلمان مدارس دولتی با تجربه و 
حرفه ای هستند، افزود: فاصله جغرافیایی اندک میان منزل 

تا مدرسه به دانش آموز آرامش خیال می بخشد.
اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر  ابتدایی  آموزش  معاون 
به اینکه تمام مدارس سطح کشور باید ضوابط ابلاغی از 
سمت وزارت آموزش و پرورش را رعایت کنند، اظهار کرد: 
هیچ یک از مدارس کشور نمی توانند در فرآیند ثبت نام 

دانش آموزان کاری خارج از ضوابط انجام دهند.

هلال  آمادگی  گفت:  احمر  هلال   جمعیت  رئیس 
احمر در برابر بحران  ها باید تا آخرین لحظه قبل 
باشد،  بالا  مطلوبی  به حد  دولت جدید  استقرار  از 
در  سیاسی  مسائل  با  ارتباطی  حادثه  وقوع  چراکه 

کشور ندارد.
کریم همتی در نخستین جلسه ستاد ملی عملیات 
اضطراری جمعیت هلال احمر با بیان اینکه این مانور 
در نخستین ساعات کاری اداری برگزار شد، گفت: 
صورت  به  که  صبح  ساعت  اولین  در  را  مانور  این 
غیرمعمول رخ می دهد برگزار کردیم و به همه اعضا 
فراخوان حضور دادیم تا عملیات اضطراری را تمرین 

کنیم.
وی با بیان اینکه همواره علم، تخصص و تجربه افراد 
در بحران ها باعث مدیریت بهتر آن می شود، گفت: 
افرادی که در این ساعت، دور میز مرکز کنترل و 
هماهنگی عملیات جمعیت هلال احمر حضور دارند، 
در  می توانیم  ما  که  هستند  کسانی  شایسته ترین 

بحران ها روی آن ها حساب کنیم.
از  هدف  اینکه  بیان  با  هلال احمر  جمعیت  رئیس 
برگزاری این مانور، ارزیابی کامل از توان هلال احمر 
در بحران ها است، افزود: مانورها طوری برگزار شود تا 
توان هلال احمر را در آنها محک بزنیم، محک واقعی 
برای انجام مانورهای تیرماه جزو اهداف ما است که 
هماهنگی های لازم در این خصوص بر عهده دبیرکل 

و رئیس سازمان امدادونجات گذاشته شده است.
و  اول  جایگزین  باید  فرد  هر  اینکه  بیان  با  همتی 
دوم برای حضور در بحران ها داشته باشد، ادامه داد: 
مکانیسم برگزاری مانور باید به گونه ای طراحی شود 
که سیستم بتواند افراد جایگزین را تعیین کند تا 
اگر افراد امکان حضور نداشتند به سرعت جایگزین 
شوند، همچنین تلفنی غیر از تلفن همراه برای افراد 
وجود  همه جانبه  دسترسی  امکان  که  شود  تعیین 
داشته باشد و برخی مدیران به تلفن ثریا دسترسی 
داشته باشند تا در هنگام بروز حادثه و قطع شدن 
دسترسی  آن ها  به  طریق  آن  از  ارتباطی  راه های 

داشته باشیم.
وی با بیان اینکه آمادگی کشور در برابر وقوع حوادث 
ندارد، گفت: هلال احمر  تغییر دولت ها  به  ارتباطی 
آمادگی  باید  و  نیست  به هیچ وجه یک نهاد سیاسی 
جمعیت هلال احمر در برابر بحران ها تا آخرین لحظه 
قبل از استقرار دولت جدید به حد مطلوبی بالا باشد، 

زیرا طبیعت با ما هماهنگ نمی کند و وقوع حادثه 
ارتباطی با مسائل سیاسی در کشور ندارد، مانورهای 

تیرماه به همین دلیل اجرا خواهد شد.
این  در  اینکه  بیان  با  هلال احمر  جمعیت  رئیس 
مانورها ایرادات مشخص می شود، افزود: جایگاه ملی 
ما در این مانور دیده می شود و باید همواره فرض 
بر وقوع بحران بگذاریم، بنابراین استدعا داریم که 
ایرادات مانور دور میزی خیلی زود رفع و مانور بعدی 
بدون اشکال برگزار شود، همچنین مرکز کنترل و 
 )ECC( هلال احمر  جمعیت  اضطراری  هماهنگی 
 eoc مستقر در ساختمان صلح باید همه امکانات
سازمان امدادونجات را برای برگزاری مانور در اختیار 
نرم افزارها،  شامل  هم  امکانات  این  باشد؛  داشته 

تلفن ها و سایر وسایل ارتباطی است.
زلزله سی سخت یک تجربه موفق بود

زلزله  اینکه  بیان  با  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
در  داد:  ادامه  بود،  موفق  تجربه  یک  سی سخت 
در  سرعت  به  جمعیت  دبیرکل  سی سخت،  زلزله 
و  نظامی  نیروهای  و  پیدا کرد  محل حادثه حضور 

محلی، هلال احمر را به شکل بسیار عالی پشتیبانی 
کردند که برای ما یک تجربه خوب بود و هیچ یک از 
نیروهای دیگر در کار هلال احمر دخالت نکردند. در 
بازدیدهای مسئولان مانند معاون اول رئیس جمهور و 
آقای رئیسی نیز کسی از هلال احمر گلایه ای نداشت.

همتی به بعد رسانه ای و پوشش اخبار در بحران ها 
اشاره کرد و گفت: در دوره های قبل اگر اتفاقی در 
سطح استان یا منطقه رخ می داد چند روایت مختلف 
از ابعاد خسارت به رسانه ها مخابره می شد و هرکس 
از آن چیزی که خودش دیده بود موضوع را روایت 
می کرد اما در این دوره و بعد از انتخاب سخنگوی 

جمعیت، معضل برطرف شد.
وی به لزوم در اختیار داشتن وجه نقد در بحران ها 
بعدازظهر  از  بانکی  سیستم  افزود:  و  کرد  اشاره 
پنجشنبه تا صبح شنبه تعطیل است و این احتمال 
وجود دارد که حادثه در همین ایام رخ بدهد، از این 
رو وجود وجه نقد برای رفع امور امری ضروری است 
که لازم است با هماهنگی دبیر کل و خزانه دار این 

موضوع بررسی شود.

در ادامه این جلسه محمدحسن قوسیان مقدم دبیر 
کل جمعیت هلال احمر نیز با بیان اینکه این جلسه 
نخستین بار است که برگزار می شود، گفت: جلسه 
ستاد ملی مدیریت شرایط اضطراری برای اولین بار 
بم،  زلزله  از  بعد  اینکه  به  توجه  با  می شود؛  برگزار 
عملیات سنگینی که ابعاد بین المللی هم داشته باشد 
نداشته ایم، باید شرح وظایف اعضا یک بار دیگر مرور 
شود، ازجمله نحوه جمع آوری کمک ها، نحوه اعزام 
امدادگران، فعال بودن همه حوزه ها، هماهنگی هر 

حوزه با ستاد مربوط به خودش و دیگر موضوعات.
فعالیت های  بودن  غیرسیاسی  به  اشاره  با  وی 
جمعیت هلال احمر گفت: اکنون فشار افکار عمومی 
تحولات  و  تغییر  زیرا  دارد  وجود  هلال احمر  روی 
و  نیست  سیاسی  تحولات  به  وابسته  جمعیت  در 
ادامه  و در  بحران  برای وقوع  باید همچون گذشته 
برگزاری مانورها آماده باشیم، هلال احمر که نمی تواند 
تعلل  ذره ای  اگر  باشد  دولت ها  جابه جایی  منتظر 
آن  مدیریت  امکان  بحران ها  در  باشد  داشته  وجود 

را نداریم.

آمادگی کشور در برابر وقوع حوادث 
ارتباطی به تغییر دولت  ها ندارد

به  اشاره  با  حجت الاسلام محسنی اژه ای 
برنامه های خود برای اداره دستگاه قضا 
قضائیه،  قوه  جدید  دوره  در  باید  گفت: 
مشروع  آزادی های  گسترش  کار  و  ساز 

ایجاد شود.
محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام   
اژه ای در مراسم تودیع و معارفه رؤسای 
سابق و جدید قوه قضائیه اظهار کرد: از 
رهبر معظم انقلاب که بار دیگر با اعتماد 
به نفرات داخل دستگاه قضائی رئیس قوه 
قضائیه را انتخاب کردند، تشکر می کنم.

وی افزود: اکنون به فضل پروردگار، سایر 
قوا و همکارانم در قوه قضائیه با قدرت 
دنبال  را  خطیر  مسئولیت  این  قوت  و 
خواهم کرد و از همه کسانی که در چند 
روز اخیر با اظهار محبت هایشان بنده را 

دلگرم کردند تشکر می کنم.
از  کرد:  خاطرنشان  قضائیه  قوه  رئیس 
خداوند می خواهم درک صحیح شرایط، 
این  تحمل  توان  و  عمل  در  ادراک 
مسئولیت سنگین را به بنده عطا کنند 
و ان شاءالله همکاری همکاران و سایر قوا 

پشتیبان ما خواهد بود.
سند  ما  کار  محور  اینکه  بیان  با  وی 
تحول  دوره  دوره،  این  و  است  تحول 
با  باید  داد:  ادامه  بود،  خواهد  تعالی  و 
مجلس،  با  تمام  یکپارچگی  و  وحدت 
دولت، نیروهای نظامی و انتظامی بتوانیم 

قدم های بلندی برداریم.

حجت الاسلام محسنی اژه ای با اشاره به 
برنامه های خود گفت: عدل و عدالت در 
پیدا کند.  باید گسترش  همه ساحت ها 
مبارزه جدی تر، قاطع تر و بدون تبعیض 
با فساد در همه عرصه ها، توسعه فناوری 
استفاده  ارزان تر،  و  بهتر  خدمت  برای 
برای  مردمی  ظرفیت های  از  حداکثری 
قرار  توجه  مورد  باید  رو  پیش  اقدامات 
آزادی های  کار گسترش  و  ساز  و  گیرد 

مشروع ایجاد شود.
وی با اشاره به ضرورت ایجاد ساز و کار 
این  گفت:  مشروع  آزادی های  گسترش 
موضوع نیاز به سازوکاری دارد تا بتوانیم 
از این آزادی ها بیش از پیش دفاع کنیم. 
اگر آزادی های مشروع تبلیغ و گسترش 
پیدا کند خیلی از کارهای خلاف انجام 

نمی شود.
یادآور شد: هنوز جا  قوه قضائیه  رئیس 
قضائیه  قوه  بزرگ  خانواده  مردم،  دارد 
از  باید  بشناسند.  هست  که  آنگونه  را 
گیرد  صورت  کامل  صیانت  قضائیه  قوه 
چرا که اگر کوچک ترین لکه ای در این 
دیده  بلافاصله  باشد  داشته  وجود  قوه 
می شود. در مورد تظلم خواهان و افرادی 
باید  دارند  کار  و  سر  قضائیه  قوه  با  که 
تکریم صورت گیرد. باید بستری فراهم 
سرویس  افراد  این  به  بشود  که  شود 
پناه  و  ملجا  قضائیه  قوه  و  داد  مناسب 
هر تظلم خواه و همه مردم باشد، تاکید 

می کنم همه مردم.
محسنی اژه ای گفت: باید به کسانی که 
نه زبان گفتن دارند و نه پای آمدن، نگاه 
و کمک ویژه داشته باشیم. الان افرادی 
بگیرند  وکیل  نمی توانند  که  هستند 
نیستند،  آشنا  هم  قانون  به  از طرفی  و 
این افراد توان پرداخت پول به وکیل و 
کارشناس هم ندارند بنابراین ما باید نگاه 
ویژه ای نسبت به این قشر داشته باشیم 
این مرحله دولت و مجلس حتماً  و در 

باید کمک کنند.
من  کرد:  اظهار  اژه ای  حجت الاسلام 
امید دارم که با حضور آیت الله رئیسی 
در دولت آینده که به همه گرفتاری ها، 
کامل  وقوف  قضائیه  قوه  در  کسری ها 
اطمینان  من  و  می کنند  کمک  دارند 

و  توانمند  مدیر  حضور  با  دارم  کامل 
میدان های  در  شده  بزرگ  کارکشته 
نمایندگان  و  قالیباف  دکتر  سخت 
انقلابی که حتماً آنها هم کمک می کنند 

مشکلات مردم را بتوانیم کمتر کنیم.
وقوع  از  پیشگیری  خصوص  در  وی 
از  پیشگیری  زمینه  در  کرد:  بیان  جرم 
وقوع جرم بسیار امید دارم که با کمک 
همکاران عزیزم بتوانیم زمینه های فساد 
بستر  اگر  اما  کنیم؛  برطرف  را  رانت  و 
مبارزه  باشد  رانت وجود داشته  و  فساد 
مؤثر نیست و هر مقدار که تلاش کنیم 
اگر بسترها وجود داشته باشد این مبارزه 
کامل نخواهد بود حتی اگر مجازات های 
بسیار سنگین داشته باشیم بازهم مبارزه 

کامل نخواهد بود.

باید در دوره جدید ساز و کار گسترش آزادی های مشروع ایجاد شود

منتخب شورای شهر گفت: پروژه  هایی 
مثل خط شش و هفت مترو باقی مانده 
که اگر ما در دوره چهارم شورا شش 
ماه دیگر هم زمان داشتیم، تکمیل می  
شد و حتما در شورای ششم، به دنبال 

تکمیل آن خواهیم بود.
ششم  دوره  منتخب  چمران  مهدی 
به  اشاره  با  تهران،  شهر  شورای 
شهردار  یک  انتخاب  شاخص های 
روز  چند  دوره،  این  در  گفت:  خوب، 
افراد  کمک  به  انتخابات،  از  پس 
منتخب و با توجه به تجربه ای که از 
شورای  در  قبلی حضورمان  دوره های 
شهر داشتیم، به برنامه ریزی و پژوهش 
برنامه  تا  پرداختیم  انتخابات  از  قبل 
تازه  دوستان  اختیار  در  را  جدیدی 
تعیین  برای  گروهی  بگذاریم.  وارد 
شاخصه های یک شهردار خوب معین 
انتخاب  معیارهای  درباره  کردیم. 
باید  او  که  گفت  می توان  شهردار 
انقلابی، دارای تجربه  شخصی ولایی، 
زیست،  ساده  پاک دست،  تخصص،  و 
درباره  همچنین  باشد.  رهبر  و  مدیر 
مسائل اقتصاد شهری اطلاعات داشته 

و با پروژه های بزرگ شهر آشنا باشد.
این  منتخبین  اقدامات  سایر  به  وی 
دورۀ شورای شهر اشاره کرد و گفت: 
که  گرفت  شکل  نفره  نه  گروه  یک 
بروند و با شهرداری تغییر و تحولاتی 
و  تنظیم  برنامه ای  دهند.  انجام  را 
و  شهردار  تا  شد  مشخص  جلساتی 
در یک جلسه  معاونین وی هر کدام 
وظایف  شرح  ابتدا  در  و  یافته  حضور 
خود را برای اعضای شورای شهر اعلام 
در  شده  انجام  اقدامات  سپس  کنند. 
فعلی شهر  وضعیت  و  اخیر  سال های 
را در اختیارمان بگذارند. این برنامه ها 
تا ۱۴ مرداد دنبال خواهد شد. هفته ای 

در  خودمان  برای  برنامه  سه  حداقل 
شورا هم تعیین کردیم تا برای شروع 
کار شورای جدید، آمادگی لازم داشته 
باشیم. همچنین از طریق مشارکت و 
و  شورایاران  به خصوص  مردم  تعامل 
به  آغاز  از  کارمندان شهرداری، پیش 
کار شورای جدید، نکات و پیشنهاداتی 

به ما ارائه می شود.
منتخب شورای شهر تهران در برنامه 
خود  نظر  بر  اشاره  با  تهران«  »سلام 
نسبت به وضعیت فعلی شهر تهران بیان 
ارزیابی ها  بهترین  این زمینه  کرد: در 
ما در  انجام دهند.  را مردم می توانند 
هیچ  آن ها،  شایستگی  و  مردم  مقابل 
کاری انجام نداده ایم. آن چه که در این 
دوره انجام شده است، همان اقداماتی 
بوده که در پیش از دوره فعلی صورت 
اعتقادشان  فعلی  شورای  بود.  گرفته 
پروژه های  سراغ  به  باید  که  بود  این 
بزرگی  اقدامات  چون  بروند.  محله ای 
شده.  انجام  قبلًا  بزرگراه  و  پل  مثل 
این اقدامات قبلًا هم صورت می گرفت 
ولی در سایه پروژه های بزرگ به چشم 
نمی آمدند و شهردار رسماً برای افتتاح 
پیدا  حضور  کوچک  پروژه های  همه 
نمی کرد. اما در ابتدای ساخت پروژه ی 
 ۳۰۰ که  ولایت  بوستان  مثل  بزرگی 
هکتار زمین لازم داشت. مقام معظم 
رهبری در آن جا حضور پیدا کردند و 
به  ماه  دو  در  پروژه  این  افتتاح  وعده 

ایشان داده شد.
پروژه  از  بعد  کرد:  تصریح  چمران 
شمال  جنگل های  ولایت،  بوستان 
بوستان  احداث  برای  تهران  شرق 
الزهرا و یاس فاطمی با دستور رهبری 
از نهادهای نظامی، به شهرداری داده 
زمان  مدت  در  هم  آن ها  افتتاح  شد. 
 ۱۷۰۰ توانستیم  و  افتاد  اتفاق  کم 

هکتار فضای سبز را در اختیار مردم 
قرار دهیم.

وی با اشاره به پروژه های بزرگی مثل 
اکنون  گفت:  )ع(  علی  امام  بزرگراه 
علی  امام  مثل  بزرگراه هایی  به  مردم 
)ع(، یادگار امام و تونل نیایش عادت 
همیشه  که  می کنند  فکر  و  کرده 
که  کردند  فراموش  آن ها  است.  بوده 
شش سال پیش این بزرگراه ها وجود 
نداشت. اگر این ها نمی بودند، با وجود 
شاهد  ترافیک،  معضل  و  هوا  آلودگی 

شرایطی سخت تر از این بودیم.
ابراز  ششم  شهر  شورای  منتخب 
این  به  کم تر  آتی  شورای  در  داشت: 
پروژه های بزرگ، نیاز است. زیرا آنچه 
باید صورت می گرفت را ما قبلًا انجام 
داده بودیم. پروژه هایی مثل خط شش 
و هفت مترو باقی مانده که اگر ما در 
دورۀ چهارم شورا شش ماه دیگر هم 
حتماً  می شد.  تکمیل  داشتیم،  زمان 
در شورای ششم، به دنبال تکمیل آن 

خواهیم بود.
تکمیل  و  طراحی  دربارۀ  چمران 
کرد:  امام، خاطرنشان  یادگار  بزرگراه 
این بزرگراه از پروژه های بزرگی است 
که تا پایان خیابان امام خمینی تمام 
این  انتهای  که  حالی  در  است  شده 
پروژه باید تا آزادراه تهران ساوه، تهران 
قم و پل شهید کاظمی ادامه پیدا کند 
و در شاخه ای دیگر به میدان نه دی 
محلات  آبادانی  در  پروژه  این  برسد. 
با  باید  قاعدتاً  است.  مؤثر  نیز  آن جا 
برخورد  زنده  موجود  یک  مثل  شهر 
کرد و برای آبادانی آن تلاش کرد تا 
زخم بستر نگیرد، پویا بماند و از دنیا 
و تکنولوژی روز عقب نماند. باید برای 
از  تا  هوشمندسازی شهر تلاش کرد 
سفرهای درون شهری کاسته شود. به 

عنوان مثال کاری کنیم که از طریق 
پروانه  بتوان  فضای مجازی در منزل 

ساختمانی گرفت.
روز  چند  در  برق  قطعی  درباره  وی 
دولت  برنامه  در  داشت:  اظهار  اخیر 
آمده بود که باید سالانه چند مگاوات 
به برق تولیدی کشور اضافه شود ولی 
این اتفاق رخ نداده است. دولت گفت 
تولید  هوا  آلودگی  کاهش  برای  باید 
انرژی را از طریق انرژی های پاک ادامه 
دهیم اما متأسفانه اقداماتی برای آن 
هم انجام نداد. یکی از پارامترها برای 
بررسی میزان پیشرفت کشور، میزان 

برق تولیدی و مصرفی آن است.
که  سوال  این  به  پاسخ  در  چمران 
مدیریت  برای  ششم  شورای  برنامه 
در  که  برق  و  آب  مثل  مسائلی 
عهده  به  دنیا  کشورهای  از  بسیاری 
بود،  خواهد  چه  شهرداری هاست، 
باعث  شهری  مرج  و  هرج  گفت: 
می شود.  موجود  اتفاقات  از  بسیاری 
 ۲۲ دنبال  به  موارد،  این  جز  به  ما 
حدود  که  بودیم  هم  دیگر  موضوع 
تصویب  دولت  هیئت  در   ۸۰ سال 
شد تا به شهرداری واگذار شود. ولی 
و  برق  تولید  و  تهیه  منطقی،  نظر  از 
تأمین آب، بر عهده شهرداری نیست 
و وزارت خانه ها باید به دنبال ساخت 
نیاز  میزان  به  تا  بروند  موارد  این 
بیاورند.  شهر  دروازه های  پشت  شهر 
این  توزیع  وظیفه  شهرداری،  سپس 
بگیرد.  عهده  به  می تواند  را  منابع 
البته آقای روحانی در دولت یازدهم، 
دو بار قول مدیریت یکپارچه شهری 
را به شهرداری دادند ولی به دلایلی 
است.  نشده  عملی  وعده  این  هنوز 
عدم هماهنگی بین نهادهای شهری، 

موجب آسیب به مردم می شود.

در شورای شهر ششم به 
دنبال تکمیل خط ۶ و ۷ 
متروی تهران خواهیم بود

خبر

اشتغال زایی برکت در مناطق محروم از 
طریق »فریلنسینگ بین المللی«

جاری  سال  در  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  برکت  بنیاد 
اشتغال زایی از طریق »فریلنسینگ بین المللی« را در مناطق 

محروم کشور در دستور کار دارد.
اجتماع محور  کارآفرینی  توسعه  معاون  نیازی  مرتضی 
اولین بار  برای  امسال  افزود:  این خبر  اعلام  با  برکت  بنیاد 
کمتر  و  محروم  مناطق  در  توانمندسازی  و  اشتغال زایی 
برخوردار کشور را از طریق »فریلنسینگ بین المللی« و در 

قالب برگزاری یک رویداد ملی دنبال خواهیم کرد.
رویداد  این  در  شده  پیش بینی  مشاغل  داشت:  اظهار  وی 
عمدتاً در حوزه آی تی، برنامه نویسی موبایل و وب، عکاسی، 
گرافیک، هوش مصنوعی، معماری، طراحی در رشته های 

مهندسی از جمله مکانیک، صنایع و برق ایجاد می شود.
وی درباره فرآیند فریلنسینگ هم توضیح داد: فریلنسینگ 
به معنای کار از راه دور است که طی آن یک فرد با راه اندازی 
یکی از مشاغل نرم افزاری، اموری مانند برندینگ، بازاریابی، 
جذب مخاطب، مذاکرات، عقد قرارداد، پشتیبانی، توسعه، 
انجام  از فروش را شخصاً  تحویل محصول و خدمات پس 
می دهد و دستمزد خود را از کارفرما دریافت می کند و با 
توجه به عدم نیاز به حضور شخص، با کارفرمای خارج از 

کشور نیز قابل انجام است.
نیازی از انتشار فراخوان رویداد »فریلنسینگ بین المللی« 
از ۳۱ خرداد خبر داد و گفت: رویداد اصلی از ۳۱ تیرماه 
آغاز به کار می کند و شرکت کنندگان در رویداد آموزش های 
می بینند  بین المللی  فریلنسینگ  مهارت  درباره  را  لازم 
سفارش  با  تعامل  و  مذاکره  وارد  چگونه  که  می آموزند  و 

دهندگان و کارفرمایان بین المللی شوند.
برکت،  بنیاد  اجتماع محور  کارآفرینی  توسعه  معاون 
زدن  دور  راه های  از  یکی  را  بین المللی  فریلنسینگ 
تحریم ها ذکر کرد و اظهار داشت: یک فریلنسر ایرانی بدون 
محدودیت و نگرانی می تواند در حوزه بین المللی فعال باشد 
و با کارفرمایان خارجی وارد مذاکره و تعاملات حرفه ای شود.

وی خاطرنشان کرد: تمامی جوانان جویای کار در مناطق 
برای  و  کنند  شرکت  رویداد  این  در  می توانند  محروم 
در  استعدادهایشان،  و  توانایی ها  اساس  بر  برگزیدگان 
فراهم  کاری  فرصت های  داخلی  و  بین المللی  حوزه های 

خواهد بود.
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امروز  گفت:  پایتخت  پلیس  رئیس 
تعامل، همکاری و هم افزایی خوبی 
قضائیه  قوه  و  انتظامی  نیروی  بین 
وجود دارد که این موضوع می تواند 
موجب ارتقا امنیت و احساس امنیت 

در جامعه شود.
به نقل از پایگاه خبری پلیس سردار 
القاصی  با  حسین رحیمی در دیدار 
مهر دادستان تهران و حشمتی رئیس 
کل دادگستری تهران، با گرامیداشت 
انتصاب  تبریک  و  قضائیه  قوه  هفته 
به  ای  اژه  الاسلام  حجت  شایسته 
بیان  قضائیه،  قوه  رئیس  عنوان 
داشت: امروز تعامل، همکاری و هم 
انتظامی  نیروی  بین  خوبی  افزایی 
این  که  دارد  وجود  قضائیه  قوه  و 
موضوع می تواند موجب ارتقا امنیت 
و احساس امنیت در جامعه را بیش 

از پیش فراهم سازد.

به  اشاره  با  پایتخت  پلیس  رئیس 
ای  مولفه  مهمترین  امنیت  اینکه 
رونق  موجبات  تواند  می  که  است 
و شکوفایی کشور را در زمینه های 
داشت:  عنوان  سازد،  فراهم  مختلف 
تعامل و همکاری پلیس  بطور حتم 
و دستگاه قضا می تواند در ایجاد و 
گسترش امنیت نقش موثری داشته 

باشد.
نیروی  و  قضا  دستگاه  افزود:  وی 
انتظامی بیشترین مناسبات کاری و 
اداری را با هم دارند و در این زمینه 
بحمدالله همکاری و هم افزایی خوبی 

بین این دو مجموعه قرار دارد.
لزوم  بر  تاکید  با  رحیمی  سردار 
ایجاد ارتباط الکترونیکی بین پلیس 
حال  در  اینکه  و  قضا  دستگاه  و 
های  پلیس  و  ها  کلانتری  حاضر 
تخصصی تهران بزرگ دارای ارتباط 

الکترونیکی با دستگاه قضا می باشند، 
گفت: هر چه این ارتباط الکترونیکی 
روند  در  بسزایی  تاثیر  شود  بیشتر 
انجام بهتر کارها و در مقابل آن در 
کاهش آسیب های پیش رو نیز می 
تواند تاثیر گذار باشد از این رو تاکید 
و تلاش ما بر تقویت روز افزون این 

مهم می باشد.
تاکید  با  انتظامی  ارشد  مقام  این 
براینکه برخورد قاطع و به هنگام ما 
با جرایم و آسیب های مختلف می 
و  آرامش  و  امنیت  تعمیم  در  تواند 
باشد،  گذار  تاثیر  اجتماعی  انضباط 
افزود: در سالهای اخیر شاهد اقدامات 
دستگاه  در  انقلابی  و  گذار  تاثیر 

قضایی بوده ایم.
القاصی مهر در این دیدار با اشاره به 
اینکه خدا را سپاسگزارم که در کنار 
شما در تامین امنیت و آرامش مردم 

شریک و سهیم هستیم، بیان داشت: 
با عنایت خداوند متعال و تلاش های 
خستگی  اقدامات  و  روزی  شبانه 
ناپذیر شما امروز شاهد امنیت بسیار 

خوبی در پایتخت هستیم.
وی با اشاره به اینکه فرماندهی سردار 
عنوان  تقدیراست،  قابل  رحیمی 
داشت: زحمات شما در تامین امنیت 
با وجود همه عهد  آرامش جامعه  و 
است  ستودنی  دشمنان،  ها  شکنی 
ها  عرصه  همه  در  پلیس  حضور  و 
حضوری موثر و مسئولیت پذیر است.

اینکه  به  اشاره  با  تهران  دادستان 
از  و  نهیم  می  ارج  را  شما  زحمات 
آن حمایت می کنیم، عنوان داشت: 
و  است  قانون  و  اقتدار  پلیس مظهر 
حضور پلیس در عرصه اجتماعی یک 
تامین  نعمتی است که خروجی آن 

امنیت و آرامش جامعه است.

رئیس پلیس پایتخت: همکاری ناجا و قوه قضائیه، زمینه ارتقا امنیت را فراهم می سازد
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اخبار

موافقت با واگذاری زمین 
به هشت طرح اقتصادی در 

خراسان رضوی
روستایی،  توسعه  زیربنایی،  امور  تخصصی  کارگروه   
عشایری، شهری و آمایش سرزمین و مجیط زیست 
در  رضوی  خراسان  توسعه  و  ریزی  برنامه  شورای 
نشست روز دوشنبه خود با واگذاری زمین به هشت 
استان  این  مختلف  شهرستانهای  در  اقتصادی  طرح 

موافقت کرد.
خراسان  استانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 
این نشست گفت: نخستین طرح  رضوی در حاشیه 
مربوط به پرورش شترمرغ ۷۵ قطعه ای در زمینی به 
مساحت ۱۷ هزار مترمربع در اراضی ملی شهرستان 
بجستان موسوم به قاسم آباد است که در صورت تامین 
متقاضی  توسط  گاز(  و  برق  )آب،  زیربنایی  خدمات 
سرمایه گذار و تامین آب از محل منابع کشاورزی و 

کسر از سهم تخصیص آن، با اجرای آن موافقت شد.
طرح  اجرای  افزود:  میرجعفریان  الدین  کمال  سید 
هزار  چهار  مساحت  به  زمینی  در  کنی  پاک  پسته 
مترمربع از اراضی ملی شهرستان بجستان نیز از دیگر 
طرحهای ارایه شده در این نشست بود که در صورت 
ضرورت  و  متقاضی  توسط  زیربنایی  خدمات  تامین 
تامین آب از محل منابع آب کشاورزی و کسر از سهم 

تخصیص آن، مورد موافقت قرار گرفت.
بندی  بسته  و  سردخانه  طرح  اجرای  داد:  ادامه  وی 
اراضی  در  هکتار  یک  مساحت  به  زمینی  در  میوه 
پاسخ شرکت  به  توجه  با  آباد  ملی شهرستان خلیل 
امکان  بر  مبنی  رضوی  خراسان  صنعتی  شهرکهای 
استقرار آن در شهرک صنعتی بردسکن، مورد موافقت 

قرار نگرفت.
طرح  اجرای  گفت:  رضوی  خراسان  استاندار  معاون 
تولید انواع سفال ماشینی در زمینی به مساحت سه 
صورت  در  کاشمر  شهرستان  ملی  اراضی  در  هکتار 
تامین خدمات زیربنایی توسط متقاضی مورد موافقت 

اعضای کارگروه امور زیربنایی قرار گرفت.
اجرای  خصوص  در  متقاضی  درخواست  افزود:  وی 
طرح پیست اتومبیل رانی در زمینی به مساحت ۶۶ 
هزار و ۷۵ مترمربع در اراضی ملی شهرستان کاشمر 
با توجه به واقع بودن آن در محدوده شکار ممنوع، 
اداره  نظر صریح  اعلام  و  بیشتر  بررسی  با  مقرر شد 
کل حفاظت محیط زیست و شرکت آب منطقه ای 
و اعلام نظر اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 

و گردشگری استان دوباره به این کارگروه ارایه شود.
در  بتنی  واحد  طرح  اجرای  داد:  ادامه  میرجعفریان 
ملی  اراضی  از  مترمربع  هزار   ۶ مساجت  به  زمینی 
تامین  برای  متقاضی  تعهد  اجرای  به  منوط  جغتای 
خدمات زیربنایی تا طی مراحل قانونی لازم و با تاکید 
بر رعایت مواردی که از سوی شرکت گاز، شرکت آب 
منطقه ای و اداره کل راهداری ذکر شده است، مورد 

موافقت قرار گرفت.
طرح  اجرای  برای  متقاضی  درخواست  با  گفت:  وی 
 ۲ مساجت  به  زمینی  در  شیری  گاو  پرورش  واحد 
هزار مترمربع از اراضی ملی در جغتای منوط به ارایه 
و طی  زیربنایی  تامین خدمات  برای  متقاضی  تعهد 
مراحل قانونی لازم و با تاکید بر کسر سهمیه آن از 
که  مواردی  رعایت  و  آب کشاورزی  منابع  تخصیص 
از سوی شرکت گاز و اداره کل راهداری عنوان شده 

است موافقت شد.
درخواست  افزود:  رضوی  خراسان  استاندار  معاون 
آب  انواع  واحد  اجرای  برای  جوین  صداقت  شرکت 
مساحت  به  زمینی  در  شده  بندی  بسته  آشامیدنی 
با عنایت  این شهر  اراضی ملی  از  ۱۰ هزار مترمربع 
تامین  بر  مبنی  متولی  ارگانهای  تاییدیه  وصول  به 
جواز  در  مندرج  میزان  به  نیاز  مورد  زیرساختهای 
تاسیس صادره برای آن و نامه شرکت آب و فاضلاب 
تاسیسات  از  آب  تامین  امکان  عدم  بر  مبنی  استان 
آبرسانی شهرها و روستاهای زیرپوشش مورد موافقت 

قرار نگرفت.
اجرای  بر  مبنی  متقاضی  درخواست  داد:  ادامه  وی 
طرح واحد پرورش شترمرغ در زمینی به مساحت ۴۵ 
هزار و ۸۰۰ مترمربع در اراضی ملی داورزن در صورت 
با طی  زیربنایی  تامین خدمات  برای  متقاضی  تعهد 
مراحل قانونی لازم و با تاکید بر کسر سهمیه آن از 
تخصیص منابع آب کشاورزی و رعایت مواردی که از 
سوی شرکت گاز، امور آبفای شهرستان، اداره جفاظت 
محیط زیست شهرستان و اداره کل راهداری استان 

اعلام شده است، مورد موافقت قرار گرفت.
دامداری  توسعه  طرح  اجرای  با  گفت:  میرجعفریان 
گاو شیری از ظرفیت ۲۰ راس به ۴۹ راس و افزایش 
مساحت عرصه از هزار و ۷۹۷ مترمربع به چهار هزار و 
۶۹۷ مترمربع در اراضی قدرت آباد واقع در حریم شهر 
درود در صورت تعهد متقاضی مبنی بر رعایت مواردی 
که از سوی شرکت آبفای استان، اداره کل حفاظت 
نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره  و  زیست  محیط 
جاده ای و شرکت مخابرات استان اعلام شده است، 
موافقت شد. وی افزود: در این نشست سازمان مشاغل 
شهری و فرآورده های کشاورزی معاونت خدمات و 
درخواست  مشهد  شهرداری  شهری  زیست  محیط 
جهت  را  پارس  شرق  مصالح  آشیان  سامان  شرکت 
استقرار مجتمع ساماندهی مشاغل مزاحم شهری در 
از مواد شیمیایی  به غیر  انبار کالاهای تجاری  قالب 
در زمینی به مساحت ۳۷ هزار و ۵۷۸ مترمربع واقع 
در خین عرب ارایه کرد که با استقرار این واحد در 
قالب انتقال واحدهای انبار کالاهای تجاری به غیر از 
مواد شیمیایی جهت ساماندهی مشاغل مزاحم شهری 
موافقت شد. معاون استاندار خراسان رضوی ادامه داد: 
مواردی که در این نشست مورد موافقت قرار گرفت، 
در صورت عدم شروع عملیات ساختمانی ظرف ۶ ماه 
استان  توسعه  و  ریزی  برنامه  شورای  مصوبه  از  پس 
آن،  از  برداری ظرف مدت یکسال پس  بهره  و عدم 
باید دوباره در کارگروه امور زیربنایی مطرح و تصمیم 

گیری شوند.

ظرفیت  استان  این  گفت:  کردستان  استاندار 
کشور  در  گردشگری  مقصد  یک  به  شدن  تبدیل 
نیز  امر  این  را دارد و بستهای  آینده  در سال های 

فراهم شده است.
 بهمن مرادنیا در مراسم افتتاح کاخ موزه خسروآباد 

سنندج با حضور وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی اظهار داشت: استان کردستان هم 
به لحاظ تاریخی و هم فرهنگی دارای ظرفیت های 
بسیار بالایی است و در بحث گردشگری و توسعه 

استان می تواند بسیار موثر واقع شود.

وی اضافه کرد: اکنون می توان با جهش خوبی در 
حوزه گردشگری کار کرد و لازم است فعالان این 

حوزه سرعت خود را بیشتر کنند.
بخش  توسعه  برای  گفت:  کردستان  استاندار 
در  دیگری  برنامه های  و  نوروز  جشن  گردشگری 
استان دنبال شده است اما در حال حاضر به دلیل 
ویروس کرونا متوقف شده که با رفتن این ویروس 

دوباره از سرگرفته می شود.
وی در مورد عمارت خسروآباد سنندج گفت: این 
عمارت یکی از میراث های ارزشمند استان است که 
نیازمند بازسازی بوده و لازم است که اعتبارات لازم 
از سوی وزارتخانه میراث فرهنگی به آن اختصاص 

یابد تا سریعتر تکمیل شود. 
استاندار کردستان همچنبن از وزیر میراث فرهنگی 
درخواست کرد که پرونده ثبت جهانی هورامان را با 
جدیت هرچه تمام در یونسکو پیگیری کند و نوید 

ثبت آن را به مردم استان بدهند.
عمارت خسروآباد سال ۱۱۸۶ هجری شمسی)۱۲۲۳ 
هجری قمری( به دستور امان الله خان اردلان به نام 

پسرش خسروخان ساخته شده است.
این بنا در ابتدا شامل چهارباغ و قصر بوده با ۳۰ 
بخش ها  سایر  ادامه  در  و  بوده  مساحت  هکتار 
افزوده  همچون قصر سردر، حوض و حمام به آن 
هزار  شش  از  بیش  حاضر  حال  در  و  است  شده 

مترمربع زیربنا دارد.
طریق  از  دوشنبه  امروز  فرهنگی  میراث  وزیر   

روز  در  که  شد  کردستان  وارد  سنندج  فرودگاه 
نخست سفر خود چندین طرح  گردشگری را افتتاح 
در  است ۲ جلسه  قرار  هم  روز  دومین  در  و  کرد 
مورد آخرین وضعیت پرونده ثبت جهانی هورامان و 
نشست با انجمن ها و فعالان بخش خصوصی استان  

داشته باشد.
سفر  این  نخست  روز  در  افتتاح  مورد  طرح های 
شامل مجتمع تفریحی گردشگری اقامتی و پارک 
تابناک دیواندره و کاخ موزه خسروآباد  آبی سپهر 

سنندج بود.
بازدید از مجسمه ایثار و مقاومت مردم کردستان، 
زیپ لاین و پل معلق سنندج از دیگر برنامه های علی 
به کردستان   درروز نخست سفرش  مونسان  اصغر 
بود و در روز پایانی نیز بازدید از پایگاه هورامان و 
بررسی آخرین وضعیت پرونده ثبت جهانی هورامان 
و نیز نشست با انجمن ها و جوامع بخش خصوصی 
از جمله دیگر برنامه های وزیر میراث فرهنگی در 

این استان است.
استان کردستان دارای یک هزار و ۵۲۴ اثر تاریخی 
شناسایی شده و ۹۱۵ اثر تاریخی ثبت شده شامل 
کهنسال،  درختان  طبیعی،  غارهای  تاریخی،  آثار 
میراث منقول، قنات و مکان های طبیعی بوده که 
ملی  آثار  فهرست  در  استان  شده  ثبت  اثر   ۹۱۵
شامل ۷۷۸ اثر غیر منقول )شامل آثار تاریخی، تپه، 
محوطه و بنا(، ۲۵ مورد میراث طبیعی، ۹۳ مورد 

میراث معنوی و ۲۹ مورد میراث منقول است.

کردستان ظرفیت تبدیل شدن به مقصد 
گردشگری کشور را دارد

اخبار

۶ طرح اقتصادی، تولیدی و 
زیربنایی در چابهار افتتاح می شود

آزاد چابهار گفت:  ۶ طرح  منطقه  مدیرعامل سازمان   
توسعه ای در حوزه های اقتصادی، تولیدی و زیرساختی 
با اعتبار یکهزار و ۹۳۰ میلیارد ریال و اشتغالزایی ۱۶۳ 
نفر به صورت مستقیم از طریق ویدئوکنفرانس با دستور 

رئیس جمهوری در منطقه آزاد چابهار افتتاح می شود.
با  گو  و  گفت  در  دوشنبه  شامگاه  کُردی  عبدالرحیم 
از طرح های  بهره برداری  آیین  به  اشاره  با  ایرنا  خبرنگار 
مرحله ششم منطقه آزاد چابهار با دستور رئیس جمهوری 
اظهار داشت: با بهره برداری از این طرح ها برای بیش از 
۵۰۰ نفر به صورت مستقیم و غیر مستقیم شغل ایجاد 

می شود.
وی افزود: نخستین طرح مربوط به بهره برداری از فاز سوم 
کارخانه آریاپروفیل، خط تولید و تست لوله های گاز است.  

این طرح با اعتبار ۶۵۰ میلیارد ریال اجرا شده است.
رئیس هیات مدیره سازمان منطقه آزاد چابهار به افتتاح 
یک هتل سه ستاره با نام هتل گیلان اشاره کرد و گفت: 
این هتل با اعتبار ۵۵۰ میلیارد ریال توسط سرمایه گذار 

بخش خصوصی احداث شده است.
هکتاری  یازده  زمین های  سازی  آماده  طرح  به  وی 
منطقه آزاد چابهار در راستای ایجاد زمینه سرمایه گذاری 
اشاره کرد و گفت: این طرح به صورت مشارکتی توسط 
سرمایه گذار بخش خصوصی و سازمان منطقه آزاد چابهار 

با اعتبار ۳۰۰ میلیارد ریال اجرایی شده است.
تحقق  راستای  در  فرهنگی  طرح های  افتتاح  به  کُردی 
طرح  این  افزود:  و  کرد  اشاره  اجتماعی  مسوولیت های 
شامل احداث مدرسه، زمین های چمن و خانه های امید 
 ۲۳۰ اعتبار  با  مشارکتی  صورت  به  که  بوده  روستایی 

میلیارد ریال به مرحله اجرا و بهره برداری رسیده است.
آزاد  منطقه  سازمان  مدیره  هیات  رئیس  و  عامل  مدیر 
چابهار ادامه داد: همچنین یک واحد بازیافت فلزات نیز 
توسط بخش خصوصی اجرایی شده و فردا به بهره برداری 
می رسد. اجرای این طرح ۲۳۰ میلیارد ریال هزینه دربر 

داشته است.

5استان ها

۴۰۰ میلیارد ریال به سد آناهیتای 
کنگاور اختصاص یافت

شورای  مجلس  در  هرسین  و  صحنه  کنگاور،  مردم  نماینده 
اسلامی گفت: در سال ۱۴۰۰ مبلغ ۴۰۰ میلیارد ریال برای 

تکمیل سد آناهیتا شهرستان کنگاور اختصاص  یافته است.
 علی رضایی در جلسه شورای اداری شهرستان کنگاور با اشاره 
به انتخابات پرشور ریاست جمهوری و شوراهای شهر و روستا، 
اظهار داشت: اعضای منتخب شورای شهر باید قدردان اعتماد 
مردم باشند و تلاش کنند که مسیر توسعه شهری و توسعه 
همه جانبه شهرها هموار و از دودستگی های حزبی و سیاسی 

در شورا اجتناب کنند.
این نماینده مجلس در ادامه تاکید کرد: حق نداریم موجبات 
نگرانی و ناامیدی مردم را فراهم کنیم و به فرموده رهبر انقلاب 
ایجاد ناامیدی و یاس در بین مردم بازی در میدان دشمن است.

رضایی همچنین با اشاره به انتخاب آیت الله رئیسی به عنوان 
ریاست جمهور کشور خاطرنشان کرد: امیدواریم دغدغه مردم 
زمین های  گذاشتن  اختیار  در  و  مسکن  احداث  در خصوص 
رایگان در نزدیک ترین نقاط به شهرها و ارائه تسهیلات ۳۰ الی 

۴۰ ساله برای ساخت مسکن تحقق یابد.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی در ادامه به 
دغدغه رهبر انقلاب در خصوص اصلاح بانک های اسلامی اشاره 
کرد و افزود: رهبر انقلاب به کمیسیون اقتصادی مجلس تاکید 
بانک داری اسلامی در کشور حل  باید موانع سد راه  کرد که 

شود.
وی اضافه کرد: متأسفانه یکی از موانع اصلی بانک داری اسلامی 
در کشور مؤسسات و بانک های خصوصی هستند که در این راه 

مقاومت می کنند.
نماینده کنگاور، صحنه و هرسین همچنین تاکید کرد: همه 
در منطقه تلاش  رفع محرومیت زدایی  برای  داریم  ما وظیفه 
کنیم؛ معیشت و اقتصاد مردم، گرانی و تورم، بیکاری جوانان از 
جمله دغدغه های مردم هستند که باید همه در جهت رفع این 

دغدغه ها تلاش کنند.
این نماینده مجلس در ادامه با تاکید براینکه مشکلات قطعی 
آب  و برق مردم را کلافه کرده  است: اظهار داشت متأسفانه 
این قطعی های  اصلی  امسال یکی  از عوامل  خشک سالی های 

آب  و برق در کشور محسوب می شود.
وی گفت: نوک پیکان انتقادات مردمی به سمت مدیران آبفا 
و توزیع برق قرار گرفته که باید مردم با سعه صدر و صبوری 
بیشتر و با رعایت الگوی مصرف تلاش کنند تا این بحران را 

پشت سر بگذاریم.
وی همچنین با تاکید بر این که دولت با کسری بودجه ۵۰۰هزار 
میلیارد تومانی مواجه شده  است و درآمدهای نفتی و مالیاتی 
کشور به صورت محسوسی کاهش  یافته است، افزود: باوجود 
آناهیتا جذب  برای سد  اعتبارات خوبی  این مشکلات،  اینکه 
 شده و امیدواریم در سال جاری شاهد رشد و توسعه بخش های 

سرمایه گذاری و عمرانی در شهرستان کنگاور باشیم.

 مدیر عامل نیروگاه نکا با تکذیب خارج شدن 
این  برق  تولید  بخار  واحد  چهار  از  واحد   ۲
چهار  هر  حاضر  حال  در  کرد  اعلام  نیروگاه 
واحد بخاری تولید برق این نیروگاه در مدار 

قرار دارند.
محسن نعمتی در این خصوص، اظهار داشت 
: با توجه به پیش بینی های صورت گرفته از 
برطرف  با  نکا  نیروگاه   ، افزایش گرمای هوا  
کردن هر گونه نواقص احتمالی با تمام توان با 
هدف گذر از  پیک مصرف برق در حال تولید 

این انرژی است.

وی با توضیح این که همواره خارج شدن واحد 
هدف  با  و  ریزی  برنامه  اساس  بر  بخار  های 
می  اساسی صورت  نیمه  و  اساسی  تعمیرات 
گیرد ، در عین حال افزود: ممکن اس برخی 
از مواقع در اثر حوادث غیر مترقبه واحدی با 
کنون  تا  اما   ، مدار خارج شود  از  فنی  نقص 

امسال این مورد رخ نداده است.
بسیار  اگرچه حساسیت  کرد:  تصریح  نعمتی 
از  برداری  بهره  و  نگهداری  برای   زیادی 
واحدهای این نیروگاه با گذشت بیش از چهار 
بالای  عمر  و  قدمت  دلیل  ،به  کارکرد  دهه 

با همدلی و تلاش  اما   تجهیزات وجود دارد 
در  نیروگاه،  کارکنان  روزی  شبانه  و  جهادی 
جهت  نیروگاه  واحدهای  تمامی  حاضر  حال 
با  مصرف  پیک  از  گذر  و  برق  پایدار  تولید 

آمادگی کامل در مدار تولید قراردارند.
معمولا   گفت:  نکا  نیروگاه  عامل  مدیر 
واحدهای بخاری نیروگاه بعد از هر ۲۵ هزار 
، مورد تعمیرات  ساعت کارکرد معادل واحد 
نیمه اساسی و پس از ۵۰ هزار ساعت کارکرد، 
تحت عملیات تعمیرات اساسی قرار می  گیرند 
مصرف  پیک  غیر  زمان  در  عملیات  این  که 

یعنی در پائیز و زمستان انجام می شود.
نعمتی با بیان این که تولید انرژی برق نیروگاه 
در  امسال  ماهه  سه  طی  نکا  سلیمی  شهید 
مقایسه با مدت مشابه سال گذشته ۱۹ درصد 
افزایش یافته است، بیان داشت: در فصل بهار 
امسال حدود ۲میلیارد و ۷۱۶ میلیون و ۶۰ 
واحدهای  در  انرژی  ساعت  وات  کیلو  هزار 
نیروگاه  این  ترکیبی  سیکل  بلوک  و  بخاری 
واحدهای  در  آن  درصد   ۷۰ که  شد  تولید 
بخاری و حدود ۳۰ درصد بقیه هم مربوط به 

واحدهای بلوک سیکل ترکیبی بوده است.

تمام واحدهای نیروگاه نکا در مدار تولید برق قرار دارند

رییس هیات فوتبال استان کرمانشاه گفت: با موافقت 
فدراسیون قرار است آکادمی فوتبال غرب کشور در 

کرمانشاه احداث شود.
در  خبرنگاران  جمع  در  محبی زنگنه«  »علیرضا 
اظهار  کرمانشاه،  فوتبال  هیات  اجتماعات  سرسرای 
داشت: احداث این آکادمی در دیدار اخیر آقای بازوند 

استاندار کرمانشاه با رییس فدراسیون مصوب شد.
وی با بیان اینکه محل احداث آکادمی فوتبال غرب 
کشور در دهکده المپیک کرمانشاه خواهد بود، گفت: 
جوانان  و  ورزش  کل  اداره  سوی  از  تا  شده  مقرر 
و  تعیین  آکادمی  این  احداث  برای  زمین  کرمانشاه 
فدراسیون با جذب اسپانسر عملیات ساخت را آغاز 

کند.
این  احداث  شک  بدون  کرد:  تصریح  زنگنه  محبی 
فوتبال  ورزش  به  زیادی  کمک  تواند  می  آکادمی 
استان کند و استعدادهای زیادی شناسایی می شوند.

سرقت تجهیزات روشنایی استادیوم ۱۵ خرداد
اشاره  با  ادامه  در  کرمانشاه  فوتبال  هیات  رییس 
از  یکی  گفت:  نیز  خرداد   ۱۵ ورزشگاه  ایرادات  به 
مهمترین این ایرادات نور استادیوم است به گونه ای 
که متاسفانه در سال های قبل بیش از ۲۰ میلیارد 

ریال از تجهیزات روشنایی آن به سرقت رفته است.
وی خاطرنشان کرد: هم اکنون نیز برای بهسازی و 
برای  ورزشگاه ۱۵ خرداد  روشنایی  تجهیز سیستم 
 ۵۰ حدود  به  حداقل  استاندارد  شرایط  به  رسیدن 

میلیارد ریال اعتبار نیاز داریم.
خرداد   ۱۵ استادیوم  کرد:  تصریح  زنگنه  محبی 
متاسفانه با وجود افتتاح در بهمن سال ۹۳ ایرادات 

زیادی داشت به گونه ای که همین ایرادات مانع از 
برگزاری فینال جام حذفی در سال ۹۸ شد.

این مقام مسوول ادامه داد: در آن زمان نمایندگان 
فدراسیون برای بررسی شرایط میزبانی این استادیوم 
ایراد  تا ۱۶  اما حدود ۱۵  به کرمانشاه سفر کردند 
صلاحیت  مکان  این  که  کردند  عنوان  و  مطرح  را 

برگزاری دیدار نهایی جام حذفی را ندارد.
وی همچنین با اشاره به احتمال بازگشت راهیان به 
رقایت های لیگ دسته اول و اینکه اگر این بازگشت 
محقق شود استادیوم ۱۵ خرداد میزبان دیدارهای 
این تیم خواهد بود، گفت: باید از هم اکنون فکری 
برای رفع نواقص ورزشگاه از جمله سیستم روشنایی 

آن بشود.
برای  فوتبال  فدراسیون  رییس  مساعد  های  قول 

بازگشت دوباره راهیان به لیگ
آخرین  در خصوص  کرمانشاه  فوتبال  هیات  رییس 
وضعیت تیم راهیان برای بازگشت به لیگ نیز گفت: 
خوشبختانه روند کار به سود راهیان در حال انجام 
است و آقای عزیزی خادم رییس فدراسیون هم برای 

این بازگشت قول مساعد داده است.
رییس  با  بازوند  آقای  اخیرا  که  دیداری  گفت:  وی 
هم  امروز  و  بود  گر  چاره  بسیار  داشت  فدراسیون 
هفته  دیدار  مصوبات  پیگیری  منظور  به  ای  جلسه 
مدیر  و  استان  ورزش  مسوولان  حضور  با  گذشته 

باشگاه راهیان در استانداری انجام شد.
محبی زنگنه یادآوری کرد: قرار شده تا باشگاه راهیان 
مستندات قانونی خود را که موجب صدور حکم به 
از سوی مراجع قضایی و دیوان عالی  این تیم  نفع 

کشور شده است را به فدراسیون ارائه کند تا هرچه 
سریعتر تصمیم لازم در این خصوص اتخاذ شود.

پایانی  بخش  در  کرمانشاه  فوتبال  هیات  رییس 
سخنان خود گفت: از مدتی که سکان هیات فوتبال 
استان را به دست گرفته ام همواره تلاش کرده ام بر 

محور قانون حرکت کنم و هیچ کوتاهی نداشته ام.
وی افزود: شاید خیلی ها نبست به عملکرد من در 
هیات فوتبال انتقاد داشته باشند که با جان و دل 
آماده شنیدن این انتقادات هستم تا اگر ایرادی در 
کارم وجود دارد آن را برای بهبود وضعیت فوتبال 
استان رفع کنم.محبی زنگنه با بیان اینکه بی پولی 
نیز  کرمانشاه  فوتبال  هیات  درد  اسپانسر  نبودن  و 
هست، گفت: امروز در رده های سنی نوجوانان، زیر 
۱۵ سال و جوانان، لیگ های دسته یک فوتسال و 

دسته سه فوتبال کرمانشاه تیم دارد و در این سال 
های هیچ کدام از مسابقات ما تعطیل نبوده است.

زمزمه  خصوص  در  کرمانشاه  فوتبال  هیات  رییس 
هیات  العاده  فوق  مجمع  تشکیل  بر  مبنی  هایی 
فوتبال نیز گفت: فعلا که چنین چیزی مطرح نبوده 
و اگر گله هایی در میان اعضای مجمع باشد هنوز 
باهم به اجماع نرسیده اند. وی یادآور شد: اگر یک 
سوم اعضای مجمع نامه مکتوب بنویسند بنده برای 
پاسخگویی باید در فدراسیون حاضر شوم و اگر دو 
سوم اعضا تقاضای کتبی داشته باشند آن گاه مجمع 
فوق العاده تشکیل خواهد شد.محبی زنگنه در پایان 
گفت: با این حال در هیات به روی همه منتقدان باز 
بوده و من نیز همیشه آماده پاسخگویی نسبت به 

رفتار و اقدامات صورت گرفته بوده ام.

رئیس هیات فوتبال استان کرمانشاه: آکادمی فوتبال غرب 
کشور در کرمانشاه احداث می شود
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آگهی ابلاغ

مجهول  عزیز  فرزند  جوشین  گوزلی  فرهاد  آقای 
دادنامه  برابر  عربگری  ساناز  خانم  شما  همسر  المکان 
شهرستان  5دادگاه  شعبه   9909972988502383
بهارستان با بذل قسمتی از مهریه نفقه و اجرت المثل 
ظرف  است  لازم  لذا  است  نموده  طلاق  ثبت  تقاضای 
مدت یک هفته پس از انتشار آگهی در این دفتر خانه 
به آدرس بهارستان نسیم شهر ساختمان صندوق قرض 
الحسنه مسلم ابن عقیل احمدآباد زیرزمین حاضر شوید. 
در غیر اینصورت طبق مقررات اقدام به ثبت خواهد شد 

و اعتراض بعدی مسموع نخواهد شد.

سردفتر ازدواج و طلاق 17 و 16 بهارستان- موسی 
عباداللهی

اگهی فقدان سند مالکیت

نظر به اینکه آقای عزیزاله شفیعی زاده طی تقاضای  وارده 
ارائه  ضمن   1399  /  7  /  13 مورخ   7801 شماره  به 
اسناد  دردفتر  محلی مصدق شده  استشهادیه  برگ  دو 
بمساحت  مالکیت یک قطعه زمین مزروعی  رسمی سند 
1000متر مربع قطعه 1259 تفکیکی پلاک1769فرعی 
از 168 اصلی  از پلاک 2  فرعی  مفروز  از 168 اصلی 
واقع در قنات میل رباط کریم ذیل ثبت 62090 صفحه 
44 دفتر املاک جلد261 بشماره چاپی 909360 سری 
پ سال 73 به نام سید حسین صفائی فرزند سید کوچک 
تمامی مورد ثبت  ادامه  ثبت صادر و تسلیم گردید در 
برابر سند انتقال شماره 36715 مورخ 1387/05/06 
آقای عزیزاله شفیعی زاده فرزند  به  دفتر 19 شهرری 
میرزا منتقل گردید که سند مالکیت فوق بعلت جابجایی 

تقاضای  فوق  درخواست  طی  و  است  گردیده  مفقود 
صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است 
و طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی سند 
مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای 
ماده 120 ائین نامه  قانون ثبت در یک نوبت اگهی می 
انجام معامله  یا اشخاصی مدعی  تا چنانچه شخص  گردد 
نسبت به ملک مرقوم  یا وجود سند مالکیت نزد خود می 
باشد از تاریخ انتشاربه مدت ده روز پس از انتشار این 
آگهی اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله به این اداره ارائه و رسید دریافت نماید در 
غیر اینصورت پس از انقضای مدت و نرسیدن واخواهی 
نسبت به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات اقدام 

خواهد شد.
احمد رحیمی 
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم
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کارشناس کشتی: فرنگی کاران شانس 

زیادی برای موفقیت در المپیک دارند

 کارشناس کشتی کشورمان گفت: تیمی که اکنون قرار 
زیادی  توکیو شود ظرفیت و شانس  المپیک  راهی  است 
برای کسب مدال دارد و اطمینان دارم که ۲ یا ۳ مدال 

کسب خواهند کرد.
»محمد دلیریان«  افزود: هم ملی پوشان و هم کادر فنی 
ویروس  شیوع  دلیل  به  شرایط  کشیدند،  زیادی  زحمت 
کرونا متفاوت بود و شاید همین امر سطح فنی کشتی را در 
دنیا کاهش داده با این وجود ملی پوشان کشتی کشورمان 
با توجه به تلاش و زحمتی که در ماه های گذشته متحمل 
شدند، شانس آن را دارند که در المپیک توکیو روی سکو 
بروند.وی اظهار داشت: هر ۵ ملی پوش فرنگی علیرضا نجاتی، 
محمدرضا و محمدعلی گرایی، محمدهادی ساروی و امین 
میرزازاده اعجوبه های کشتی فرنگی کشورمان هستند که 
در سال های گذشته از رده های نوجوانان و جوانان زحمات 
زیادی برای آنان کشیده شده و اکنون به بار نشستند. البته 
افسوس می خورم که جای فرنگی کار خوبی همچون »ناصر 
علیزاده« در وزن ۸۷ کیلوگرم خالی است و اگر سهمیه 
این وزنه در انتخابی المپیک در قزاقستان گرفته می شد با 
وجود او تا ۲ المپیک دیگر برای کسب مدال امیدوار بودیم 
انتخابی  در  که  خوبی  مبارزه های  وجود  با  آنکه  و ضمن 
المپیک در بلغارستان ارایه داد متاسفانه نتوانست سهمیه 
بگیرد. علیزاده فرنگی کار آینده دار و مستعدی است که باید 

برای او برنامه ریزی کرد.
فرنگی  کشتی  ملی  تیم های  فنی  شورای  اسبق  عضو 
»ناصر  استعداد  مورد  در  قبل  سال ها  کرد:  تصریح 
و  بودم  کرده  ساروی« صحبت  »محمدهادی  و  علیزاده« 
در سنگین وزن نیز علیرغم آنکه »امیر قاسمی منجزی« 
سهمیه المپیک گرفته بود و البته حقش هم بود که در 
فرنگی کارانی  اما  باشد،  المپیک ۲۰۱۶ ریو حضور داشته 
همچون »امین میرزازاده« و »علی اکبر یوسفی« با توجه 
تیم  برای  تا سال ها می توانند  و شرایط سنی  به ظرفیت 
ملی افتخارآفرینی کنند و برای المپیک توکیو نیز با توجه 
به شرایط انتخابی میرزازاده انتخاب شد که اعتماد به نفس 
خوبی دارد و اگر شرایط طبیعی باشد او شانس کل مدال 

را در توکیو دارد.
دلیریان خاطر نشان کرد: کار در سبک وزن سخت است 
کیلوگرم   ۶۷ و   ۶۰ وزن های  در  کشورمان  نمایندگان  و 
و  اما در وزن های ۷۷، ۹۷  دارند  رو  را پیش  کار سختی 
۱۳۰ کیلوگرم با توجه به نحوه کشتی گرفتن نمایندگان 
کشورمان در چند سال گذشته با حریفان اکنون به نوعی 
باتجربه تر و پخته تر هستند و به نظرم شانس کسب سه 
مدال را داریم و امیدوارم که این اتفاق برای کشتی فرنگی 
در المپیک رخ دهد. به هر حال وقتی نمایندگان کشتی 
مردم،  همه  شادمانی  ضمن  می گیرند  مدال  کشورمان 

موجب افتخار جامعه کشتی نیز است.

معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش و 
جوانان گفت: تکواندو از جمله فدراسیون های 
ضعفی  نقاط  البته  است؛  ایران  ورزش  موفق 

دارد که باید برطرف شود.
سالیانه  عمومی  مجمع  دومین  و  بیست   
»مهدی  حضور  با  تکواندو،   فدراسیون 
علی نژاد« معاون توسعه ورزش قهرمانی وزارت 
ورزش و جوانان، »علیرضا خسروی« مدیرکل 
»کیکاوس  فدراسیون ها،  مشترک  امور  دفتر 
المپیک،  ملی  کمیته  کل  دبیر  سعیدی« 
»سیدمحمد پولادگر« رییس، »مجید نیری« 
مستجاب  »مهدی  تکواندو،  فدراسیون  دبیر 
ورزش،  وزارت  مجامع  امور  مسوول  الدعوه« 
»زهرا سروی« نایب رییس بانوان و سایر اعضاء 
ملی  آکادمی  فارسی  استاد  سالن  در  مجمع 

المپیک برگزار شد.
در  حضور  با  نیز  استانی  هیات های  روسای 
ادارات کل ورزش و جوانان استان مربوطه به 

صورت مجازی شرکت کردند.
در ابتدا پس از تلاوتی چند از کلام الله مجید 
و پخش سرود جمهوری اسلامی ایران، رییس 
پرداخت  عملکرد  گزارش  ارائه  به  فدراسیون 
نیز  بازرس  و  دار  خزانه  حسابرس،  سپس  و 

گزارش خود را به اعضای مجمع ارائه دادند.
علی نژاد در این جلسه گفت: تکواندو از جمله 
فدراسیون های موفق است و ما از عملکرد آن 
راضی هستیم، بی شک پولادگر طی این سال ها 
این  و  داشته  موفقی  و  خوب  بسیار  مدیریت 
ایران بسیار کمک  به تکواندو  ثبات مدیریتی 
البته نقاط ضعفی هم وجود دارد  کرده است 
که باید برطرف شود و ما هم کمک می کنیم تا 

این موارد به حداقل برسد.

معاونت توسعه ورزش قهرمانی وزارت ورزش و 
جوانان در ادامه گفت: کمتر از ۲۰ روز تا آغاز 
بازی های المپیک باقی مانده است و تکواندو 
حساب  آن  روی  که  است  رشته هایی  جزء 
را  خود  توانمندی  ورزشکاران  اگر  و  کرده ایم 
نشان بدهند حتما اتفاقات خوبی خواهد اتفاق 
نظر  تکواندو صرف  المپین های  شما  از  افتاد. 
می خواهیم؛  خوب  عملکرد  نتیجه ای  هر  از 
ما  نگیرید شما قهرمانان  یا  بگیرید  اگر مدال 
هستید، همین که امروز به این مرحله رسیدید 
و سهمیه المپیک را بدست آوردید کار بزرگی 
کردید چراکه خیلی از کشورها موفق به انجام 

آن نشدند.

علی نژاد خاطرنشان کرد: عدم صدور ویزا یا دیر 
تکواندوکاران در  برای حضور  آن  صادر شدن 
مسابقات جهانی فشار روحی و روانی سنگینی 
هر کشور  شاید  و  کرد  وارد  ایران  تکواندو  به 
رقابت ها  این  امتیاز  دادن  از دست  با  دیگری 
و تیم نصفه و نیمه ای که داشت نمی توانست 
نتیجه  بگیرد. با همه این مشکلات و سختی 
هایی که ورزشکاران ما در رویدادهای مختلف 
رسیده اند  مرحله  این  به  که  همین  کشیدند 

اتفاق بزرگی است.
و  ورزشکاران  امیدوارم  کرد:  تصریح  وی 
را  پایانی  روزهای  این  بال  فراغ  با  کادرفنی 
بگذارنند و بدانند با تمرکز می توانند عملکرد 

است  میدانی  المپیک  بگذارند.  برجای  خوبی 
که باید بهترین عملکرد را داشته باشند و یک 
لحظه غفلت ممکن است اتفاقی را رقم بزند که 
خوشایند نیست. مسابقات قهرمانی آسیا تلنگر 
بیشتر  را  المپین ها حواس خود  تا  بود  خوبی 
جمع کنند، در این شرایط هیچ حریفی دست 
بهترین  تا  می آیند  همه  و  نیست  بسته  پا  و 
نتیجه را بگیرند. امیدواریم ۱۷ مردادماه که روز 
پایانی المپیک است روزی باشد که با خاطره 
ای خوش این المپیک را پشت سر گذاشته ایم؛ 
امیدوارم در روزهای اول تا ۱۷ مردادماه ورزش 
و  شده  اجتماعی  نشاط  باعث  بتواند  ایران 

ایرانی ها از نمایش ورزشکاران لذت ببرند.

علی نژاد: تکواندو از فدراسیون های 
موفق ورزش ایران است

خبر
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 سرمربی تیم ملی بوکس گفت: با وجود اینکه ۲ سهمیه 
حضور  مسابقه  این  در  بار  اولین  برای  ایران  المپیکی 
کشور  به  مقام  کسب  با  کنیم  می  تلاش  اما  می یابند 

بازگردیم.
تیم  فنی  کادر  و  اعضای  داشت:  اظهار  استکی   علیرضا 
به دنبال آن هستند که در المپیک فقط شرکت کننده 
نباشند بلکه به این رویداد اعزام می شویم و تا بتوانیم در 
خور نام ایران بایزی کرده و بهترین عملکرد فنی و بدنی 

را داشته باشیم.
وی اضافه کرد: تمام تلاش های خودمان را کردیم و در 
تلاش هستیم در ۲ هفته باقی مانده به زمان اعزام مسابقه 
۲ ورزشکار کسب کننده سهمیه به آمادگی ۱۰۰ درصد 
برسند و بدون آسیب دیدگی و مشکل خاصی به المپیک 

توکیو اعزام شویم.
سرمربی تیم ملی بوکس با اشاره به اینکه امید وار هستیم 
در مسابقات قرعه های خوبی نصیب ایران شود افزود: با 
این حال از چند مدت پیش همه حریفان آنالیز می شوند 
و در ایام برگزاری المپیک نیز مجددا بازی های آنها برای 

رویارویی قدرتمند مورد بررسی قرار خواهد گرفت.
وی یادآور شد: دانیال شه بخش در وزن ۵۷ کیلوگرم و 
ایران در  نمایندگان  سید شاهین موسوی ۷۵ کیلوگرم 
المپیک هستند و با توجه به اینکه بار اول حضور آنان 
در این مسابقات جهانی است به علت شرایط جسمانی، 
استعداد و تمرینات انجام شده می توان گفت بوکسورهای 

قابلی برای افتخار آفرینی هستند.
استکی با تقدیر از حمایت و همکاری فدراسیون بوکس، 
اظهار  جوانان  و  ورزش  وزارت  و  المپیک  ملی  کمیته 
داشت: تیم ملی پس از کیش به مدت یک هفته در تهران 
اردو زده و پس از آن ۲۷ تیرماه به توکیو اعزام می شود.

اردوی تمرینات تیم ملی بوکس از روز شنبه ۱۲ تیرماه در 
سالن الغدیر مجموعه ورزشی المپیک جزیره کیش آغاز و 

تا ۱۸ این ماه تداوم دارد.
در این اردو به علت محدودیت های کرونایی تنها چند 
ملی  تیم  استکی سرمربی  علیرضا  با صلاحدید  بوکسور 
را همراهی  بوکس  المپین  دو  تمرینی  عنوان حریف  به 

می کنند.

و  ورزش  وزارت  بانوان  ورزش  توسعه  معاون   
ورزش  فدراسیون  مجمع  در  گفت:  جوانان، 
و  نوسازی  بحث  اعضا  پیوند  و  خاص  بیماران 
همچنین  و  ورزشی  فضاهای  ساز  و  ساخت 
در  فدراسیون  این  ورزشکاران  قوی تر  حضور 
میادین جهانی مورد تاکید روسای هیات ها قرار 
این خصوص گام های موثری  باید در  و  گرفت 

برداشت.
مجمع سالیانه این فدراسیون با حضور رئیس، 
دبیر، اعضای هیات رییسه، روسای هیات های 
استانی و نمایندگان سایرنهادها به صورت وبینار 
توسعه  معاون  فرهادی زاد  مهین  ریاست  به  و 
ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان برگزار شد.

فرهادی زاد در خصوص موارد مطرح شده در 
ارائه  مجامع،  برگزاری  روند  افزود:  مجمع  این 
فدراسیون   ۹۹ سال  عملکرد  و  مالی  گزارش 
ها است، حسابرس، خرانه دار و بازرس گزارش 
های مالی خود را بیان کردند که شرایط مطلوب 
ارزیابی شد و این نشان می دهد فعالیت مالی 

فدراسیون شفاف بوده و مشکلی نیست.
وی ادامه داد: آنچه روسای هیات های استانی 
درخواست داشتند به موضوع نوسازی، ساخت 
های  سالن  تجهیز  و  ورزشی  جدید  فضاهای 
و  پیگیری  باید  که  بود  معطوف  باز  مربوطه 
اجرایی شود. از سویی دیگر روسای هیات های 
استانی این مساله را پیگیر بودند که با توجه به 

شرایط کرونایی، شرایط مناسبی برای فعالیت و 
حضور ورزشکاران در میادین ورزشی مهیا شود 
تا جامعه هدف همچنان با انگیزه به فعالیت خود 
استفاده  امکان  به  توجه  و  تاکید  دهند.  ادامه 
از فضاهای مجازی و ارتقای دانش قهرمانان و 
ورزشکاران نیز از دیگر مباحث مطرح شده در 

این مجمع بود که به آن پرداخته شد.
و  ورزش  وزارت  بانوان  ورزش  توسعه  معاون 
جوانان خاطر نشان کرد: با توجه به این که در 
مجموعه  زیر  جهانی  فدراسیون  گذشته  سال 
IOC شد و فدراسیون ورزش بیماران خاص و 
پیوند اعضای کشورمان نیز به عنوان زیر مجموعه 
کمیته ملی المپیک شناخته شد، حضور قوی تر 
ورزشکاران ما در رویدادهای جهانی مورد تاکید 
قرار گرفت و امیدوارم همچنان با اقتدار بتوانند 
از عنوان سومی خود که برای نخستین بار در 
دست  به  نیوکاسل   ۲۰۱۹ جهانی  های  رقابت 

آمده، دفاع کنند.
رییس  هاشمی  فاطمه  نشست،  این  ادامه  در 
مرحوم  خاطره  و  یاد  به  اشاره  با  فدراسیون 
رییسه  اعضای هیات  از  ترکان گفت: وی  اکبر 
اعضا  پیوند  و  بیماران خاص  فدراسیون ورزش 
ای  ارزنده  خدمات  مختلف  مقاطع  در  و  بود 
و  او مدیری دلسوز  یادگار گذاشت.  به  از خود 
داشت  حضور  که  فضایی  هر  در  و  بود  متعهد 

منشا خیر بود و امروز باید از او یاد کرد.

وی ادامه داد: متاسفانه به دلیل شرایط کرونایی 
کار  ورزش، کم  مانند سایر بخش های  ما هم 
شدیم اما به نظر می رسد ویروس کرونا مانند 
وجود  بشر  زندگی  در  که  هایی  ویروس  سایر 
داشته، برای همیشه باقی خواهد ماند و این ما 
هستیم که باید خودمان را با آن وفق دهیم. در 
صدد هستیم با همفکری و ایجاد فضایی سالم 
شرایط بازگشت ورزشکاران را به میادین ورزشی 
تسهیل کنیم و باید این مساله با اولویت سلامت 

ورزشکاران در دستور کار قرار بگیرد.
هاشمی تاکید کرد: برای موفقیت باید بر اساس 
اساس  همین  بر  و  برداشت  گام  جمعی  خرد 
برسد،  دستمان  به  که  پیشنهاداتی  تمامی  از 
استقبال می کنیم. با توجه به شرایط کنونی به 
نظر می رسد ورزش هوازی مانند فعالیت های 
پیاده روی یا دوچرخه سواری را باید آغاز و در 
ادامه راه نیز سایر رشته ها را به صورتی فعال 

دنبال کنیم.
ورزش  فدراسیون  سالیانه  مجمع  ادامه  در 
و  مالی  گزارش  اعضا،  پیوند  و  خاص  بیماران 
وضعیت فدراسیون از سوی حسابرس، خزانه دار 
و بازرس عنوان شد که شرایط مالی فدراسیون 
در حد مطلوب ارزیابی شد. روسای هیات های 
استانی نیز به صورت وبینار نقطه نظرات خود را 
مطرح و در خصوص مسایل مختلف به بحث و 

تبادل نظر پرداختند.

مجمع فدراسیون ورزش بیماران خاص و پیوند اعضا؛

از حضور قوی تر در مسابقات جهانی تا ساخت فضاهای ورزشی
نمایندگان ایران با کسب ۶۸ سهمیه در ۱۶ رشته 
بازی های  دوره  دومین  و  سی  در  حضور  مجوز 
المپیک را کسب کردند و رکورد رشته های حاضر 
کشورمان در تاریخ ادوار المپیک هم شکسته شد.

 ایران که پیش از این در ادوار المپیک سهمیه های 
توکیو  در  کرد  نمی  عبور  رشته  از ۱۴  بیش  آن 
برای نخستین بار در۱۶ رشته سهمیه گرفتند و  
برای نخستین بار رکورد بیشترین سهمیه کاروان، 
بیشترین سهمیه در بخش زنان و این بار تعداد 

رشته های ورزشی را هم شکستند.
هر چند اعضای ستادعالی بازی ها ۲ سال گذشته 
و قبل از شیوع کرونا در جهان ۷۰ سهمیه را برای 
کاروان ایران در توکیو پیش بینی کردند، اما به مرز 

۷۰ رسیدند.
این ۶۸ سهمیه در ۱۴ رشته انفرادی دوومیدانی، 
تنیس  شمشیربازی،  کاراته،  کشتی،  تیراندازی، 
شنا،  وزنه برداری،  قایقرانی،  بوکس،  میز،  روی 
بدمینتون، دوچرخه سواری، تیراندازی باکمان و 
تکواندو و ۲ رشته تیمی والیبال و بسکتبال کسب 
شده است. پیش تر پیش بینی می شد که ایران در 
ژیمناستیک سهمیه کسب کند تا شماره سهمیه 

ها به ۶۹ همان برسد اما محقق نشد.
کشتی  به  انفرادی  سهمیه های  بیشترین  حال 
و  کاراته  سهمیه(،   ۶( تیراندازی   ،) سهمیه   ۱۱(
و در۲ رشته  شمشیربازی هر کدام چهارسهمیه 
 ۱۲ با  کدام  هر  هم  بسکتبال  و  والیبال  تیمی 

سهمیه اختصاص دارد.  
 ۱۱ شده  کسب  سهمیه   ۶۸ بین  از  همچنین 
تیراندازی،  رشته   ۶ در  زنان  برای  سهمیه 
دوومیدانی، کاراته، قایقرانی، بدمینتون و تکواندو 
ثبت شده است. البته زنان در المپیک ریو ۲۰۱۶ 
تیرو  تکواندو،  رشته   ۶ در  سهمیه   ۹ توانستند 
کمان، تیراندازی، تنیس روی میز، دوومیدانی و 
قایقرانی کسب کنند و در توکیو برای نخستین بار 
در وزنه برداری، کاراته و بدمینتون سهمیه کسب 

کنند.
اما ایران با وجود شیوع بیماری کرونا و تاثیر منفی 
آن در کسب آمادگی برای کسب سهمیه بیشتر 
هر چند توانست ۶۸ سهمیه بگیرد اما در نهایت 
با ۶۷ سهمیه راهی توکیو می شود و یک سهمیه 
به دلیل دوپینگ بهمن عسگری در کاراته از دست 
رفت. رشته ای که برای نخستین بار وارد المپیک 

شده است.
 B در رشته شنا مهرشاد افقری حد نصاب رکورد

را برای ورود به المپیک کسب کرده بود اما متین 
بالسینی که در موعد مقرر بالاترین فیناپوینت را 
برای اخذ سهمیه جهانی داشت از سوی فدراسیون 
بین المللی شنا به عنوان نماینده ایران در المپیک 

۲۰۲۰ توکیو معرفی شد.
 B براساس قوانین فینا بهترین شناگران که رکورد
المپیک را در هر ماده کسب می کنند، مستقیم به 
با زمان ۵۳.۴۶  افقری  المپیک می روند. مهرشاد 
در ماده ۱۰۰ متر پروانه رکورد ورودی B المپیک 
)۵۳.۵۲ ( را ثبت کرد، اما بعد از اعلام رکوردهای 
ثبت شده سایر شناگران در تورنمنت های مختلف 
جهان، مشخص شد که رکورد ثبت شده او برای 
ورود به المپیک از طریق سهمیه B کافی نیست. از 
آنجایی مهرشاد افقری در تاریخ ۲۵ ژوئن )چهارم 
تیر( موفق به ثبت رکورد شده است، فدراسیون 
جهانی اعلام کرد این رکورد بدست آمده خارج از 
آخرین زمان )۲۰ جون ۲۰۲۱ برابر با ۳۰ خرداد( 
بوده  یونیورسالیتی  سهمیه  برنامه  بررسی  برای 
است و به همین دلیل این سهمیه نیز به وی تعلق 

نمی گیرد.
حال کاروان با ۵۶ ورزشکار مرد و ۱۱ ورزشکار زن 

راهی توکیو می شوند.
اعضای ۱۱+ ۵۶ ایران به توکیو 

کشتی آزاد- ۶سهمیه
رضا اطری وزن ۵۷ کیلوگرم
مرتضی قیاسی ۶۵ کیلوگرم

مصطفی حسین خانی ۷۴ کیلوگرم
حسن یزدانی ۸۶ کیلوگرم

محمدحسین محمدیان ۹۷کیلوگرم
امیرحسین زارع ۱۲۵ کیلوگرم

کشتی فرنگی- پنج سهمیه
علیرضا نجانی ۶۰ کیلوگرم

محمدرضا گرایی۶۷ کلیوگرم
محمدعلی گرایی ۷۷ کلیوگرم
محمدهادیساروی ۹۷ کیلوگرم

امین امیرزاده ۱۳۰ کیلوگرم
تیراندازی- ۶ سهمیه چهارزن و ۲ مرد

نجمه خدمتی- ۱۰متر تفنگ بادی
آرمینا صادقیان- ۱۰ متر تفنگ بادی

فاطمه  کرم زاده- ۵۰ متر تفنگ سه وضعیت زنان
مهیار صداقت- ۵۰ متر تفنگ سه وضعیت مردان

جوادفروغی- ۱۰ متر تپانچه بادی مردان
دوومیدانی- چهارسهمیه  یک زن و سه مرد

فرزانه فصیحی- دوی۱۰۰متر سرعت 

احسان حدادی -پرتاپ دیسک 
حسن تفتیان- دوی ۱۰۰متر سرعت

مهدی پیرجهان- دوی ۴۰۰متر بامانع 
شمشیربازی - چهارسهمیه

مجتبی عابدینی سابر
علی پاکدامن سابر
محمدرهبری سابر
محمدفتوحی سابر

تکواندو سه سهمیه یک زن و ۲ مرد
ناهید کیانی منهای ۵۷ کیلوگرم

آرمین  هادی پور منهای ۵۸ کیلوگرم
میرهاشم حسینی منهای ۶۸ کیلوگرم

کاراته سه سهمیه  ۲زن و یک مرد
حمیده عباسعلی وزن منهای ۶۸ کیلوگرم 
سارابهمن یار  وزن به اضا فه ۵۰ کیلوگرم

سجادگنج زاده منهای ۶۸ کیلوگرم
وزنه برداری سه سهمیه یک زن و ۲ مرد

کیلوگرم   اضافه ۸۷  به  پریسا جهانفکریان دسته 
فوق سنگین

علی هاشمی  دسته  ۱۰۹ کیلوگرم
علی داوودی دسته به اضافه ۱۰۹ کیلوگرم

بوکس ۲ سهمیه 
دانیال شه بخش 

سیدشاهین موسوی   
قایقرانی ۲ سهمیه یک زن و یک مرد

نازنین ملایی رویینگ تک نفره سنگین وزن
علی آقا میرزایی  ۱۰۰۰کایاک تک نفره

رشته های تک سهمیه ایی
تنیس روی میز 

نیما عالمیان
دوچرخه سواری 

سعیدصفرزاده -جاده  تایم تریل
تیراندازی باکمان  

میلادوزیری ریکرو مردان
شنا 

متین بالسینی ۲۰۰ متر پروانه
بدمینتون یک سهمیه زن

ثریا آقایی حاجی آقا
رشته های تیمی

والیبال ۱۲ سهمیه
بسکتبال ۱۲ سهمیه

با  توکیو  المپیک  بازی های  دوره  دومین  و  سی 
یکسال تاخیر اول مردادماه ۱۴۰۰ به میزبانی ژاپن 

آغاز می شود.

ایران با ۶۸ سهمیه المپیک به خط پایان رسید

با کسب  ایران  اندام   تیم ملی پرورش 
۱۰ طلا، ۱۰ نقره و ۵ برنز به کار خود 

در بازی های جهانی اسپانیا پایان داد.
و  بدنسازی  فدراسیون  اعلام   به  بنا 
پرورش اندام، تیم ملی فیتنس ایران با 
حضور محمد مهام، پیام حسن نژاد، امیر 
غلام زادگان و وحید حنیفه لو در بخش 
مصاف  به  چلنچ  فیتنس  رشته  تیمی 
این  در  کننده  شرکت  دیگر  تیم  پنج 

رقابت ها رفت و نایب قهرمان شد.
در فیتنس اسپورت انفرادی و در دسته 
پیام حسن  نژاد  منهای ۱۷۵ سانتیمتر 
و  کرد  خود  آن  از  را  قهرمانی  عنوان 
همچنین  گرفت.  نقره  حنیفه لو  وحید 
در دسته به اضافه ۱۷۵ سانتیمتر امیر 
غلام زادگان قهرمان شد و مقام دوم نیز 

به محمد مهام رسید.
به  غلام زادگان  امیر   Open دسته  در 
را   overall و عنوان  مدال طلا رسید 
از آن خود کرد. وحید حنیفه لو و پیام 
حسن نژاد به ترتیب نقره و برنز گرفتند.

با  که  چلنج  فیتنس  دوبل  رقابت  در 
محمد  تیم  شد،  برگزار  تیم   ۹ حضور 
مهام و پیام حسن نژاد صاحب مدال نقره 
شد. همچنین دیگر تیم ایران با حضور 
غلام زادگان  امیر  و  حنیفه لو  وحید 

چهارم شد.
در  برنز  و  نقره  طلا،  مدال  سه  هر 
رقابت های ماسکولار به ترتیب به ناصر 
آرمیده  آرش  و  سالاری  مانی  خدامی، 

رسید.
به  حسنوند  علیرضا  و  خاکیان  امیر 

کیلوگرم   ۹۵ منهای  دسته  در  ترتیب 
بیلدینگ  کیلوگرم  یکصد  اضافه  به  و 
مدال طلا را برای ایران به ارمغان آورد 
و ایرج بیدی نیز نقره گرفت. در مجموع 
نیز عنوان overall مسابقات در رشته 
امیر خاکیان رسید. مدال  به  بیلدینگ 
علیرضا  آن  از  نیز  اوپن  دسته  نقره 

حسنوند شد.
هر  مسابقات  سوم  روز  در  سرانجام 
بادی  رشته  در  کشورمان  نماینده  سه 
کلاسیک )ایرج بیدی، مجتبی بحرینی 
دسته های  در  حنیفه لو(  وحید  و 
قهرمانی شدند. در پایان مسابقات بادی 
بحرینی در مجموع  کلاسیک، مجتبی 
اول و صاحب عنوان اوورالی شد. ایرج 
بیدی نیز عنوان سومی مجموع را از آن 

خود کرد. همچنین وحید حنیفه لو به 
مقام پنجم در دسته اوپن دست یافت.

در آخرین رقابت ورزشکاران ایرانی نیز 
کلاسیک  فیزیک  در  ایران  نمایندگان 
فیزیک  رقابت های  کردند.  رقابت 
کلاسیک به صورت متمرکز برگزار شد 
و علیرضا حسنوند و مجتبی بحرینی دو 
نماینده ایران در این رقابت ها به مصاف 
مسابقات  پایان  در  رفتند.  خود  رقبای 
ایران  نماینده  هر ۲  فیزیک کلاسیک، 
خود  دسته  قهرمانی  عنوان  صاحب 
شدند. در مجموع نیز عنوان اوورالی به 
و حسنوند  رسید  ترکیه  اهل  ورزشکار 
نیز در مجموع کلیه ورزشکاران عنوان 
نایب قهرمانی و مدال نقره را از آن خود 

کرد.

پایان کار تیم ملی پرورش اندام با ۲۵ مدال رنگارنگ در اسپانیا  
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استان تهران
گزارش

دادستانی تهران باید به مسئله گرانی 
خودرو ورود کند

اسلامی  شورای  مجلس  قضایی  و  حقوقی  کمیسیون  رئیس  نایب 
گفت:دادستانی تهران باید به مسئله گرانی خودرو ورود کند.

حسن نوروزی  درباره لزوم توجه تمامی دستگاه ها به موضوع کنترل 
قیمت ها، گفت: متاسفانه طی یک الی دو سال اخیر گرانی  کالاهای 
مثال  به طور  است،  داشته  بسیاری  و خودرو شدت  اساسی، مسکن 
در بحث گرانی خودرو تمامی دستگاه ها مسئول هستند چرا که باید 
خانوارها بتوانند با سهولت خودرو خریداری کنند و نباید فراموش شود 
که در بسیاری از کشورها خودرو متناسب با درآمد و به صورت قسطی 

به مردم عرضه می شود.
نوروزی گفت: در حال حاضر خودرو چند برابر قیمت واقعی، آن هم 
شرکت های  مدیرعامل  اگر  اما  می رسد  فروش  به  نقدی  صورت  به 
خودروساز را سهامداران تعیین کنند نه دولت، از این مشکلات کاسته 

خواهد شد.
نماینده مردم رباط کریم و بهارستان در مجلس شورای اسلامی توضیح 
اما  است  دولتی  ایرانخودرو  از سهام  که  درصد کمی  در حالی  داد: 
مدیران این شرکت را دولت تعیین کرده و از آنجا که برخی مدیران 
دولتی صرفا براساس رابطه و بدون ضابطه و تخصص انتخاب می شوند 
روز شرایط  به  روز  مردم  بنابراین  است  باقی  قوت خود  بر  مشکلات 
بدتری پیدا می کنند اما آن مدیر که هیچ سررشته ای در امر خودرو 

سازی ندارد پول بیشتری به جیب می زند.
وی با بیان اینکه قبل از هر مسئله ای باید مدیران شرکت های ایران 
دادستان  افزود:  شوند،  انتخاب  سهامداران  طریق  از  سایپا  و  خوردو 

تهران باید به مسئله گرانی خودرو ورود کند.
 3 خودروسازی  شرکت های  باید  فعلی  شرایط  در  نوروزی  گفته  به 
شیفته کار کنند تا کمبود عرضه جبران شود و خودروهای تولیدی را 

به مشتری داخلی به قیمت واقعی بفروشند.
نایب رئیس کمیسیون حقوقی و قضایی مجلس شورای اسلامی گفت: 
مسئولان خودروسازی کشور را به کمیسیون قضایی دعوت می شوند 
چرا که باید توضیح دهند به چه دلیل با وجود اینکه معمولا هزینه 
های مانند حقوق کارگر و انرژی و.... ریالی است اما نهایتا ملاک تعیین 
قیمت خودرو نرخ ارز است و در صورت محرز شدن تخلف علیه آن ها 

اعلام جرم خواهش شد.

فرماندار شهرستان بهارستان در جلسه 
ستاد مدیریت و مقابله با ویروس کرونا 
گفت: همراهی مردم برای کاهش سیر 
ضروری  کرونا  پنجم  پیک  صعودی 

است.
ستاد  جلسه  در  تمهیدی  هادی   
با ویروس کرونا که  مدیریت و مقابله 
پیامبر  جلسات  سالن  در  امروز  ظهر 
پیش  گفت:  شد،  برگزار  )ص(  اعظم 
با  انتخابات  از  بعد  که  شد  می  بینی 

شروع پیک پنجم کرونا مواجه باشیم.
انتخابات  از  دوره  این  در  افزود:  وی 
تحت  نامزدها  تبلیغاتی  های  برنامه 
بسیار  صورت  به  کرونا  شیوع  تاثیر  
رعایت  عدم  اما  شد.  برگزار  محدود 
شکل  موجب  مجموع  در  پروتکلها 

گیری پیک پنجم شد.
تمهیدی با بیان اینکه حفظ و صیانت 
اصلی  اولویت  شهروندان  سلامت  از 
فرمانداری است تصریح کرد : با آگاهی 
کامل از مشکلات و تنگناهای موجود 
برای اقشار مختلف از جمله بازاریان و 
شاغلین در حوزه ورزش و تالار داران 
کرونایی  قرمز  شرایط  در  ناچاریم  و... 
اقدام  محدودیتها  اعمال  به  نسبت 

کنیم.
فرماندار بهارستان با اشاره به انتقادات 
صورت گرفته در مورد تاخیر فرمانداری 
کرد:  تصریح  قرمز  وضعیت  اعلام  در 
رنگبندی شهرستانها در حیطه  اعلام 

اختیار وزارت بهداشت است و وضعیت 
برای  ماسک  افزار  نرم  در  شهرستانها 
عموم مردم قابل دسترس و مشاهده 

می باشد .    
اینکه  به  اشاره  با  بهارستان  فرماندار 
سیر  زمان  کاهش  در  مردم  همراهی 
حیاتی  و  مهم  پنجم  پیک  صعودی 
است، تصریح کرد: در حال حاضر جز 
رعایت پروتکل های بهداشتی و پرهیز 
از حضور در اجتماعات غیر ضروری و 
دیگری  چاره  اجتماعی  فاصله  رعایت 
نداریم و این امر نیز فقط با همراهی 

مردم میسر خواهد شد.

پروتکل های  مردم  وی گفت: هر جا 
بهداشتی و فاصله اجتماعی را رعایت 
بیماری  به  ابتلا  از پیک  کردند زودتر 
کاسته شده و با کاهش ابتلا، بستری 

و فوتی ها روبرو بودیم.
فرماندار بهارستان افزود: عدم شرکت 
عدم  عروسی،  و  ختم  مراسمات  در 
استفاده  بازار   و  تجمعات  در  حضور 
سلامت  کننده  تضمین  ماسک  از 

شهروندان است .
های  دستوالعمل  رعایت  بر  تمهیدی 
دستگاه  گفت:  کردو  تاکید  بهداشتی 
دستوالعمل  با  مطابق  اجرایی  های 

موضوع را با جدیت دنبال نمایند.
رئیس ستاد مدیریت و مقابله با کرونا 
شهرستان بهارستان اظهار داشت: اتاق 
و  ورزش  اداره  و  اداره صمت  اصناف، 
جوانان اقدامات لازم را مطابق با دستور 

العمل ستاد ملی کرونا انجام دهند.
این  عزیز  مردم  از  بهارستان  فرماندار 
شهرستان خواست برای حفظ سلامتی 
خود و عزیزانشان و جلوگیری از داغدار 
آینده  هفته   ۲ طی  ها  خانواده  شدن 
به صورت جدی پروتکل ها را رعایت 
از خانه خارج  المقدور   کرده و حتی 

نشوند.

فرماندار بهارستان : همراهی مردم برای کاهش 
سیر صعودی پیک پنجم کرونا ضروری است

هماهنگی  معاون  عسگری  دکتر 
همراه  به  استاندار  اقتصادی  امور 
از  حمایت  و  جذب  مدیرکل  عطایی 
و  تهران  استانداری  سرمایه گذاری 
ریزی  برنامه   و  توسعه  معاون  هاشمی 
فرمانداری شهریار از یک واحد سردخانه 

صنعتی در شهریار بازدید کرد. 
امور   دکتر عسگری معاون هماهنگی 
امروز  تهران  استانداری  اقتصادی 
و  جذب  مدیرکل  عطایی  همراه  به 
استانداری  سرمایه گذاری  از  حمایت 

و  برنامه ریزی  معاون  هاشمی  و  تهران 
توسعه فرمانداری شهریار  از یک واحد 
بازدید  شهریار  در  صنعتی  سردخانه 

کرد.
موضوعات  و  مسائل  بازدید،  این  در 
واحد  این  ظرفیت  توسعه  با  مرتبط 
سردخانه صنعتی ۱۰ تنی مورد بررسی 
قرار گرفت و معاون استاندار تهران نیز 
دستگا های  تمامی  همراهی  لزوم  بر 
مرتبط به منظور رفع موانع و افزایش 

ظرفیت این واحد تاکید کرد.

بازدید معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
تهران از یک واحد سردخانه صنعتی در شهریار

گزارش

روزانه ۸ هزار مگاوات برق در تهران 
مصرف می شود

 استاندار تهران گفت: روزانه هشت هزار مگاوات برق در تهران مصرف 
می شود.

انوشیروان محسنی بندپی بعد از ظهر سه شنبه در جلسه شورای   
برق  مگاوات  روزانه هشت هزار  تهران گفت:  استان  فرهنگ عمومی 
در استان تهران مصرف می شودّ که هزار مگاوات آن مربوط به مراکز 
و  شود  قطع  آنها  برق  نباید  که  است،  بیمارستان ها  نظیر  ضروری 
اقدامات لازم برای جلوگیری از برق بیمارستان، مراکز ضروری و منازل 

شهروندان پیگیری می شود.
حضور  با  خصوص  این  در  جلسه ای  فردا  داد:  ادامه  تهران  استاندار 
موجود  چالش های  بررسی  بر  علاوه  و  می شود  برگزار  امر  متولیان 

راهکارهایی برای عبور از این بحران ارائه می شود.
وی در بخش دیگری از سخنان خود میزان مشارکت شهروندان استان 
تهران در انتخابات ۱٤۰۰ را نسبت به انتخابات مجلس شورای اسلامی 
٨ درصد بیشتر دانست و گفت: این افزایش نشان دهنده نقش ویژه 
فرهنگ عمومی استان است، مردم استان تهران همواره در زمینه های 
حل  معطوف  باید  نیز  ما  تلاش  و  هستند  مسئولان  همراه  مختلف 

مشکلات آنها باشد.
استاندار تهران تاکید کرد: در جلسه شورای فرهنگ عمومی باید به 
مسائل و موضوعات روز کشور پرداخته شود و راهکارهای عملیاتی و 

اجرایی جهت مشکلات ارائه شود.
وی اضافه کرد: هر تجمع بالای ۱۵ نفر در استان تهران غیر قانونی 

است و در صورت مشاهده با آن به شدت برخورد می کنیم.
درصدی   ۷۰ مصوبه  که  اجرایی  دستگاه  هر  گفت:  بندپی  محسنی 
تمام  است،  کرده  قانون  نقض  نکند،  رعایت  را  کارکنان  دورکاری 
دستگاه های اجرایی و اصناف مکلف هستند که مصوبه ستاد ملی را در 

وضعیت قرمز کرونایی در استان تهران اجرا کنند.
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با توسعه شهرک صنعتی؛ ۳۰ هزار شغل 
پایدار در شهرستان ایجاد خواهد شد

فرماندار رباط کریم در خصوص رفع مشکلات برخی از صنعتگران 
با رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان تهران به دیدار و گفتگو 
رباط  شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به  پرداخت. 
کریم، نظام ملکشاهی در سومین نشست بررسی و راهکار مشکلات 
مردم  نماینده  فصاحت،  ایوب  حضور  با  که  دامداری  و  کشاورزی 
از مدیران بخش صنعتی دولتی و  در مجلس، بخشدار و تعدادی 
با حضور در دفتر مدیریت فاز یک شهرک صنعتی  خصوصی که 
پرند برگزار شد، با اشاره به سال تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی 
ها خواستار رفع مشکلات صنعتگران و دامداران شد و بیان کرد: 
در شهرستان رباط کریم دو شهرک صنعتی دولتی، چهار شهرک 
صنعتی خصوصی، هفت لکه صنعتی، چهار هزار و ۵۰۰ شرکت، 
۱۶۵ دفترچه بیمه تامین اجتماعی و قریب به ۹۰ هزار نفر کارگر 
و کارفرما مشغول به فعالیت هستند که برای رسیدن به افزایش 
اشتغالزایی در سال جاری که مزین به نام تولید، پشتیبانی ها، مانع 
و  امری لازم  توسعه شهرک های صنعتی  به  نیاز  است  ها  زدایی 

ضروری است.
نماینده عالی دولت در ادامه افزود: در سافل گذشته توانستیم با 
افزایش ۱٤۰ درصدی میانگین ایجاد شغل در سامانه رصد، برای 
پنج هزار و ۲3۵ نفر اشتغالزایی نماییم و در سال جاری با رایزنی 
های انجام شده و عنایت استاندار تهران، با توسعه در شهرک های 
صنعتی، 3۰ هزار شغل پایدار در سال جاری ایجاد خواهد شد. کما 
این که این مهم اکنوندر داخل محدوده قانونی در شهرک زواره ای 
انجام و برای دیگر شهرک های صنعتی در حال اجرایی شدن است.

ملکشاهی با اشاره به تنش آبی پیش روی و شرایط کشاورزان عنوان 
کرد: با وجود بحران آبی توانستیم در سال جاری، هفت هزار تن 
گندم برداش و تحویل مراکز دهیم. هدف ما تنها رشد بخش صنعت 
نیست چرا که ما علاه بر قطب صنعتی، قطب کشاورزی در استان 
تهران هستیم  و با دار بودن چهار هزار محصول باغی و تولید سالانه 
٨۵۰ کیلو زعفران مرغوب که از نظر رنگ و طعم بی نظیر است باید 
به نحوی عمل کنیم که در شهرستان بخش صنعت و کشاورزی هم 

راستا پیشرفت کند.

راه اندازی دولت الکترونیک در مجموعه اداری 

شورای اسلامی شهر صالحیه

 با پیگیری ها و اهتمام محمدرضا دهقان نیری رئیس شورای اسلامی 
شهر صالحیه ازاین پس بمنظور تکریم هرچه بیشتر مراجعین، پرهیز 
از اتلاف وقت و سرعت روند پیگیری امور، سیستم اتوماسیون اداری 
در دبیرخانه شورا فعال و آغاز بکار نموده و کلیه درخواستها و نامه 
های مراجعین به طریقه الکترونیک در دبیرخانه ثبت و به ریاست 
شورا ارجاع و با دستور ایشان جهت پیگیری به سایر اعضا و حتی 
موجب  امر  این  که  میگردد  ارسال  شهرداری  مجموعه  اتوماسیون 
تحول اساسی در سیستم اداری در راستای تحقق دولت الکترونیک 

محسوب میگردد.

اشاره  با  شهریار  فرماندار  طاهری 
از  پشتیبانی  فرهنگ  ترویج  لزوم  به 
صنعتگر و یادکردن از او به عنوان یک 
اسطوره، گفت: متاسفانه امروز برخی 
مقررات و آئین نامه ها فضای کمک به 
تولیید کننده و صنعتگر را بسته است.  
فعالان  و  نشست مشترک مسوولان 
به  شهریار  شهرستان  صنعت  بخش 
مناسبت روز ملی صنعت و معدن با 
حضور طاهری فرماندار شهریار، دکتر 
مجلس  در  مردم  نماینده  حق وروی 
عسگری پور  دکتر  اسلامی،  شورای 
دادستان شهرستان و مصلحی رئیس 

اداره صمت شهریار برگزار شد.
در  شهریار  فرماندار  طاهری  نورالله 
ملی  روز  تبریک  ضمن  جلسه  این 
همچنان  ما  گفت:  معدن  و  صنعت 
اقتصادی  و  صنعتی  فعالان  بدهکار 
زیادی  فاصله  و  هستیم  شهرستان 
است که ما اهمیت جایگاه صنعتگران 

درک  را  تولیدکنندگان  و 
کنیم.

تاکیدات  به  اشاره  با  وی 
انقلاب  معظم  رهبری  مؤکد 
و  تولید  از  حمایت  پیرامون 
این  علی رغم  افزود:  اشتغال 
در  جایگاه  این  به  تاکیدات 
کشور در حد و اندازه مناسب 
قوانین  برخی  و  نشده  توجه 
به  کمک  برای  را  فضا  نیز 
صنعتگر و تولیدکننده بسته 
بیان  شهریار  فرماندار  است. 

داشت: امروز نیز اگر توفیقی در این 
آمده  دست  به  شهرستان  در  حوزه 
حاصل تلاش و همت خود دوستان 
کار  پای  عاشقانه  که  است  صنعتگر 

خود ایستاده اند.
طاهری با اشاره به برگزاری مستمر 
موانع  رفع  و  تسهیل  ستاد  جلسات 
تولید شهرستان شهریار گفت: شهرک 

صنعتی شهید سلیمانی شهریار محل 
فعال  عزیزان  که  است  مناسبی 
صنعتی و تولیدی می توانند با حضور 
در آن نقطه بخشی از بار مشکلات و 

موانع خود را بکاهند.
راه اندازی  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
و  مسائل  حل  برای  واحد  پنجره 
کشور  در  تولیدکنندگان  موضوعات 

تولیدکننده  از  امروز  داد:  ادامه 
یاد  اسطوره  یک  عنوان  به  بایستی 
شود و بایستی فرهنگ پشتیبانی از 
تولیدکننده در کشور رواج پیدا کند.

فرماندار شهریار تصریح کرد: امری که 
امروز می تواند کشور را از مشکلات و 
فشارها رهایی بخشد، همانا تولید و 

اشتغال است.

فرماندار شهریار در نشست با فعالان صنعتی شهرستان شهریار:

از صنعتگر بایستی به عنوان اسطوره یاد شود
پیوستن رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری 

شورای اسلامی شهر پرند به پویش اهداء کتاب به 

کتابخانه بوستان بانوان
 آقای محمد فولادی رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای 
سبز  فضای  و  شهری  خدمات  معاون  همراه  به  پرند  شهر  اسلامی 
شهرداری با حضور در دفتر مدیریت بوستان بانوان بیش از ۲۰۰ جلد 
کتاب به کتابخانه این بوستان اهدا نمود و به پویش "کتابِ من، کتابِ 

تو" جهت راه اندازی کتابخانه در  بوستان بانوان پیوست.

سرپرست سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی 

شهرداری قدس منصوب شد

با حکم شهردار قدس، به عنوان سرپرست سازمان فرهنگی،  ابریمن  سعید 
ورزشی و اجتماعی شهرداری قدس منصوب شد.

طی حکمی از سوی مهندس مسعود مختاری شهردار قدس، سعید ابریمن به 
سمت سرپرست سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری قدس منصوب 
گردید و از خدمات علی رزاقی رئیس سابق این سازمان تقدیر و تشکر گردید.
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آگهی فقدان سند مالکیت پلاک 4423  فرعی از 
165  اصلی حوزه ثبتی رباط کریم 

نظر به اینکه خانم سکینه  پور حسین گرفمی  فرزند: 
گدا علی  با شماره ملی: 0452132967  ضمن ارائه 
دو برگ استشهادیه تاییده شده توسط دفتر اسناد 
رسمی  شماره 32  شهرستان رباط کریم  متقاضی 
فقدان سند مالکیت المثنی وارده به شماره:4099  
مورخ 1400/03/29 اعلام نموده که سند مالکیت 

مساحت  به  مسکونی  ساختمان  یکباب  ششدانگ 
107/01 متر مربع قطعه 1023  تفکیکی تحت پلاک 
933  فرعی از 102  اصلی حوزه ثبتی رباط کریم 
با شماره سریال 883851 د 94  بنام  مشارالیه با 
مشخصات فوق الاشاره سند مالکیت تک برگی  صادر 
نامبرده  و  مفقود  جابجایی  بعلت  گردیده  تسلیم  و 
لذا  نموده   المثنی  مالکیت  سند  صدور  درخواست 
مراتب در اجرای تبصره ذیل ماده 120 قانون ثبت 
یک نوبت منتشر تا چنانچه هر شخص  از وجود آن 

انتشاربه  تاریخ  از  باشد  مطلع  دیگران  یا  خود  نزد 
مدت ده روز  ضمن ارائه اصل سند فوق و مدارک 
لازم  به این اداره مراجعه  و رسید دریافت نماید.  
اقدام  مقررات  وفق  ثبت  اداره  اینصورت  غیر  در 
مراجع  در  ایشان   اعتراض  فقط   و  نمود  خواهد 

قضایی قابل رسیدگی می باشد.
احمد رحیمی شورمستی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان املاک 
رباط کریم 

پیام تبریک شهردار اندیشه بمناسبت فرارسیدن 

روز شهرداری ها و دهیاری ها

علی ملکی شهردار اندیشه در پیامی فرارسیدن روز شهرداری ها و دهیاری ها 
را به همه خدمت گذاران صدیق جامعه بویژه شهراندیشه تبریک عرض نمود

در متن این پیام آمده است :
به واقع می توان جبهه مقدم خدمت گذاری را در شهر ها و روستاها بعنوان پر 

مراجعه ترین نهاد، شهرداری ها و دهیاری ها ها دانست
نهادهایی که به طور کاملا مستقیم با مردم در ارتباط هستند و اصلی ترین 
تامین کننده نیازها و خواسته های مردم در شهرها و روستاها به شمار می آیند

این نهادها که برگرفته از نظام مردم سالاری جمهوری اسلامی ایران هستند 
از  بسیاری  اعتبارات  و  امکانات  کمترین  با  و  شکل  بهترین  به  اند  توانسته 
نیازهای شهروندان را تامین نمایند و نقطه عطفی در راستای خدمت محوری 

و خدمت رسانی باشند
اینجانب بر خود وظیفه میدانم چهاردهم تیرماه روز شهرداری ها و دهیاری ها  
را بر تمامی خادمان مردم شریف شهر اندیشه  که در این نهادها انجام وظیفه 
می کنند تبریک عرض نمایم و امیدوارم این نعمت بزرگ که توسط خداوند 
متعال به ما عنایت فرموده شده است موجبات عاقبت بخیری و  پاداش اخروی 

گردد
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استان مرکزی  نمایندگان  رییس مجمع 
قانونگذاران  دارد  اعتقاد  مجلس  در 
آمریکایی نمی خواهند واقعیت شکست 
سیاست فشار حداکثری در مقابل ایران 
را بپذیرند لذا طرح های تحریمی جدید 

ارائه می دهند.
علیرضا نظری ، در خصوص اهداف پشت 
منجر  که  قانونگذارآمریکایی  طرح  پرده 
به جلوگیری از رفع تحریم ها علیه ایران 
در هر شرایطی خواهد شد، گفت: دولت 
جدید آمریکا به خوبی می داند سیاست 
فشار حداکثری ترامپ در مقابل جمهوری 
اسلامی ایران با شکست مواجه شده است 
برجام  توافقنامه  به  بازگشت  لذا درصدد 

است.
نماینده مردم خمین در مجلس شورای 
اسلامی اظهار کرد: این مهم در حالیست 
نمی  آمریکا  مجلس  نمایندگان  که 
با  و  کنند  قبول  را  واقعیت  این  خواهند 
ارائه طرح هایی تلاش می کنند جلوی 

بایدن را بگیرند.
وی با اشاره به اینکه جمهوری خواهان از 

همه ظرفیت های خود استفاده کردند تا 
منافع کشورمان در برجام محقق نشود و 
ارائه این طرح نیز در این راستا بشمار می 

رود، ادامه داد:
یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
ایالات  سنای  نمایندگان  اینکه  بیان  با 
کشورشان  بازگشت  بدانند  باید  متحده 
گرو  در  مشترک  اقدام  جامع  برنامه  به 
رفع همه تحریم ها است لذا طرح چنین 
سیاست  برای  بزرگی  آسیب  موضوعاتی 
خارجی آمریکا محسوب می شود، افزود: 
خواهد  نمی  ها  آمریکایی  گذاران  قانون 
نرمشی در مقابل ایران نشان دهند از این 
رو می خواهند دولت بایدن را تحت فشار 

قرار دهند.
استان مرکزی  نمایندگان  رییس مجمع 
خاطرنشان  اسلامی  شورای  مجلس  در 
نیز  پیش  چندی  شد  یادآور  باید  کرد: 
سنای آمریکا تلاش کرد با ایجاد هراس 
اقتصادی  تعامل  زمینه  شدن  فراهم  از 
این  ایران جلوگیری کند که  با  کشورها 

سیاست نیز با شکست مواجه شد.

تلاش قانونگذاران آمریکایی برای 

آسیب زدن به برجام شکست می خورد

در  حضور  با  ارتش  دریایی  نیروی  فرمانده 
مرکز  ساختمان  از  بازدید  ضمن  چابهار 
المللی  بین  همکاری های  هماهنگی  افتتاح 
امنیت دریایی از افتتاح این مرکز عملیاتی و 

اطلاعاتی طی روزهای آینده خبر داد.
 امیر دریادار حسین خانزادی فرمانده نیروی 
سیستان  استان  در  حضور  با  ارتش  دریایی 
قسمت های  از  بازدید  ضمن  بلوچستان  و 

هماهنگی های  مرکز  ساختمان  مختلف 
همکاری بین المللی امنیت دریایی، از افتتاح 
حضور  با  عملیاتی  و  اطلاعاتی  مرکز  این 
مقامات لشکری و کشوری در آینده نزدیک 
در چابهار خبر داد.وی گفت: پایش محیط 
آگاهی های  افزایش  هند،  اقیانوس  امنیتی 
گذاشتن  اشتراک  به  طریق  از  محیطی 
داده های هواشناسی و اقیانوس شناسی محلی 
و منطقه ای یکی از اهداف افتتاح این مرکز 
است.فرمانده نیروی دریایی ارتش اضافه کرد: 
ایجاد هماهنگی برای اقدام امنیت آفرین در 
مرکب  رزمایش های  هدایت  و  آزاد  دریاهای 
هند  اقیانوس  و  چابهار  منطقه  در  دریایی 
و  اطلاعاتی  مرکز  این  فعالیت های  دیگر  از 

عملیاتی خواهد بود.

مرکز هماهنگی همکاریهای بین المللی امنیت 
دریایی بزودی افتتاح میشود نوشتار

نوشتار

دوره  در  مردم  نماینده  این 
گفت:  مجلس  یازدهم 
اظهار  اروپایی ها صلاحیت 
نظر درباره پرونده هسته ای 
اقدامات  همچنین  و 
را  ایران  اسلامی  جمهوری 

ندارند.
فریدون عباسی  در واکنش 
به بیانیه تروئیکای اروپا در 
خصوص موضوع هسته ای 
گفت: سه کشور  کشورمان 
اروپایی نباید نگران فعالیت 
کشورمان  ای  هسته  های 
باشند؛ چرا که راهبرد ما در 
مشخص  ای  هسته  زمینه 
بوده و از آن برای تولید برق 
خواهیم  استفاده  پرتوها  و 
کرد و دستاوردهای خود را 

دائما ارائه می کنیم.
و  کازرون  مردم  نماینده 
افزود:  مجلس  در  کوهچنار 
به  باید  حاضر  حال  در 
این  در  که  علمی  مقالات 
چند سال اخیر منتشر شده 
نگاه بی اندازند و قطعا چنین 
مقالاتی دال بر این بوده که 
خود  سهم  خواهیم  می  ما 
را در تولید علم دنیا داشته 
باشیم و اینکه زمینه هایی 
رضایتمندی  برای  هم  را 
علمی دانشمندانمان فراهم 
کنیم که به کشورهای دیگر 
مهاجرات نداشته باشند و تا 

حد مطلوبی نیز موفق عمل 
کرده ایم.

انرژی  کمیسیون  عضو 
مجلس اظهار کرد: کارهای 
در  نخبگان  تحقیقاتی 
کار  به  ای  هسته  صنعت 
بنابراین  شود؛  می  گرفته 
در  را  مقالاتمان  وقتی 
قرار  المل  بین  نقد  معرض 
می دهیم؛ یعنی اینکه هیچ 
کردن  پنهان  برای  چیزی 
اروپایی ها  اگر  لذا  نداریم؛ 
صلح  غیر  استفاده  نگران 
ما  ای  هسته  انرژی  آمیز 
هستند، چنین موضوعی را 
باید در کشورهای خودشان 
جستجو کنند؛ چرا که آنها 
عضو  که  کشورهایی  به 
رفتار  یا  و  نیستند   NPT
داشتند  آمیز  صلح  غیر 
که  اند  کرده  هایی  کمک 
به دیگر  با سلاح شیمیایی 

حمله  ایران  نظیر  کشورها 
کنند؛ بالاخره صدام حسین 
تنها  ساله   8 جنگ  در  را 

نگذاشتند.
در  مردم  نماینده  این 
مجلس تاکید کرد: اروپایی 
نظر  اظهار  صلاحیت  ها 
و  ای  هسته  پرونده  درباره 
همچنین اقدامات جمهوری 
ندارند؛  را  ایران  اسلامی 
در  ایران  که  نماند  ناگفته 
تاریخ به هیچ کشوری لشکر 
دنبال  به  و  نکرده  کشی 
اگر  اما  نبوده،  ملتها  تهدید 
کشورهایی ما را مورد تهدید 
سکوت  قطعا  دادند؛  قرار 
ایم و در حقیقت ما  نکرده 
پیش قدم در جنگ و سلطه 

بر کشورها نبوده ایم.
عباسی اظهار کرد: سیاست 
جمهوری اسلامی ایران هم 
و  نبوده  کشورها  بر  سلطه 

آگاهی  دنبال  به  تر  بیش 
بنابراین  است؛  بخشی 
علمی  رشد  با  ها  اروپایی 
هستند  مخالف  کشورمان 
مقوله  یک  ای  هسته  زیرا 
تمام رشته ها  بوده که  ای 
را در خود جای می دهد و 
در واقع می خواهند از رشد 

علمی ما پیشگیری کنند.
اتمی  انرژی  سابق  رئیس 
به  بیانیه  این  کرد:  تصریح 
خورد  می  خودشان  درد 
به  چندسال  اینکه  ضمن 
نکردند  تعهدات خود عمل 
و باید پایبند باشند؛ لذا اگر 
عمل  خود  تعهدات  به  آنها 
کنند ما هیچ مشکلی نداریم 
و سطح فعالیت های خود را 
به آن چیزی که مندرج در 
برجام است برمی گردانیم؛ 
بالاخره ما پایبند به مقررات 

بین المللی هستیم.

اروپایی ها صلاحیت اظهار نظر درباره پرونده هسته ای 
ایران را ندارند

نوشتار

 / زاده  رضاحسین 
مشاورحقوقی

وناخواسته  خواسته 
دادگاه  به   ازما  برخی 
قضایی   وسایرمراجع 
ایم  داشته  وامد  رفت 
مواردی  بهتراست 
تا  مرورکنیم  رابکدیگر 
،شما  بعدی  درمراجعات 
ازمسائل  تصوربهتری 

داشته باشید 
هر  از  نمایید  سعی 
اتاقی به عنوان اطلاعات 
استفاده نکنید ، این کار ممکن است موجب زحمت کارمندان شود و آنگاه 

با این جمله روبرو شوید
اینجا اطلاعات نیست  بنابراین به محل اطلاعات رجوع کنید و اگر چنین 

جایی وجود نداشت، به دفتر دادگاه مراجعه کنید
با کارمندان پرخاش و تندی نکنید آن ها هم از میان شما و همچون شما 
شهروند این جامعه هستند و دست تقدیر آن ها را آنجا نشانده است و البته 
وظیفه دارند که به شما خدمت کنند. در صورت مواجه شدن با خستگی 
بیش از حد کارمند، کمی تأمل کنید. سکوت کنید. به اندازه ای که از 

مشغله های دیگر رهایی یابد و آماده پذیرش شما شود
از کارمند فقط در حیطه توانایی هایش انتظار انجام کار داشته باشید. توقع 
از کارمند برای انجام کاری خارج از مسوولیتش ممکن است موجب توقف 

سیر اداری پرونده شما گردد
نشوید.  اتاق  وارد  اجازه  بدون  قضاوت  مسند  در  قاضی  احترام  اعتبار  به 
صحبت های طرف دیگر دعوا را قطع نکنید و بدون اجازه قاضی صحبت 
نکنید. وقتی که اجازه صحبت یافتید در محضر قاضی و حتی در جاهای 
دیگر سعی کنید به طرف دعوا جسارت نکنید ، تنها ادعا یا دفاع خود را 

مطرح کنید
سعی نمایید درب اتاق قاضی را نیمه باز نگذارید و از شکاف درب به داخل 
اتاق نگاه نکنید. در کنار درب اتاق قاضی ازدحام نکنید. این کار موجب 
می شود قاضی تمرکزش را از دست بدهد و برای قضاوت بی طرفانه دچار 

زحمت گردد
فرا  بیرون  به  را  یا دادسرا  دادگاه  یا سر منشی  اشاره چشم  و  با علامت 
نخوانید. این عمل قاضی را به شدت ناراحت می کند و حق هم دارد. ما باید 
با یکدیگر با احترام برخورد کنیم. علامت و اشاره در شأن ارباب رجوع و 
کارمندان اداری که خدمت گذار مردمند، نمی باشد. راه حل این است که 
در بزنید از قاضی اجازه بگیرید و بفرمایید با منشی او کار دارید. به طور 
قطع قاضی با احترام به شما اجازه خواهد داد کنار میز منشی بنشینید و 

یا او صحبت کنید و البته اگر قاضی جلسه ای داشت صبر کنید و پس از 
اتمام جلسه از او اجازه بگیرید تا وارد شوید

آن طریق  از  تا  نباشید  قاضی  بستگان  و  اقوام  دنبال شناسایی  به  هرگز 
حرف خود را به گوش قاضی برسانید. چرا که این کار باعث زحمت شما و 

بستگان قاضی خواهد شد و  آثار سوئی هم دارد
به رجز خوانی های طرف دیگر دعوا توجه نکنید چون برای مرعوب کردن 
شما است. اظهارات شما و طرف دیگر را قاضی شنیده و طبق قوانین و 

مقررات و نه جوسازی دو طرف تصمیم می گیرد
پرونده   مورد  در  و سؤال  داخل سالن  در  کارمند  یا  قاضی  به  مراجعه  از 
خودداری کنید. این عمل باعث سوء تفاهم خواهد شد. هرگاه قاضی یا 
کارمند به اتاق خود برگشت، به نحوی که بیان شد، با اجازه وارد اتاق شوید

بدانید هر اقدام قاضی مبنا و دلیل قانونی دارد و او چنین فرصتی ندارد که 
آیین قضاوت خود را برای شما بازگو کند. در این مورد می توانید با وکیل 

یا مشاور حقوقی خود مشورت کنید
پای صحبت کسانی منشینید که برای شما فلسفه بافی کرده یا از رفتار، 
باعث  کار  این  با شما صحبت کنند. چرا که  قاضی  کار  نحوه  و  برخورد 
می شود در ذهن شما یک پیش زمینه منفی نسبت به کار قاضی به وجود 

بیاید و این اولین گام شکست شماست.
در نظر داشته باشید که هر چند قاضی بسیار صبور است اما ممکن است 
قبل از حضور شما صحنه ای یا برخوردی او را ناراحت و عصبانی کرده 
باشد. اگر با چنین حالتی روبرو شدید مدتی سکوت کنید یا از او بخواهید 
در فرصتی دیگر به نزد او بروید. قاضی هم یک انسان است و ممکن است 

بعضی از صحنه ها در طول روز او را ناراحت کند
مبادا این گونه فکر کنید یا نتیجه بگیرید که رجز خوانی های طرف مقابل 
از نظر قاضی صحت دارد. این نتیجه گیری فقط یک خطای ذهنی است و 

شما را از دفاع هوشمندانه غافل می کند
تا حد امکان سلام یا پیغام کسی را به قاضی نرسانید. چنانچه به قاضی 
وانمود کنید که با مسوولی ارتباط دارید، به طور قطع در ذهن او بازتاب 

منفی ایجاد خواهد شد ولو این که شما آن را احساس نکنید
رفتن به دادگاه را عیب ندانید. مراجعه به نزد قاضی یا برای گرفتن حق 
است یا دفاع از خود یا برای شهادت دادن ، هر یک از این سه مورد نه تنها 
ناپسند نیست، بلکه امری قابل ستایش نیز می باشد. در واقع در این فرآیند، 

تنها کسی باید شرمنده باشد که جرمی مرتکب شده باشد
ممکن است مراجعه شما برای پاسخ گویی به ادعایی باشد که علیه شما 
مطرح شده است پر واضح است که قاضی بلافاصله بعد از طرح ادعا بر علیه 
شما، مؤاخذه تان نخواهد کرد، بلکه از طرف مقابل خواهد خواست برای 
ادعای خود دلیل و مدرک ارائه دهد. سپس آن را با شما مطرح خواهد کرد 

و پاسخ شما را خواهد شنید
چنانچه مراجعه شما برای بیان شهادت و گواهی باشد، قاضی حسب مورد 
را خواهد شنید  اظهارات شما  اختلاف،  دو طرف  بدون حضور  میتواند  

و شما نیز می توانید بدون واهمه از حضور آن ها واقعیت را بیان نمایید. 
همواره این فرمایش مولای متقیان علی )علیه السلام( را به خاطر داشته 
باشید که می فرمایند: همیشه حقیقت را بر زبان آورید حتی اگر به زیان 

خود شما باشد
برای رساندن نامه خود به دست قاضی ضرورتی به مراجعه نزد مقام مافوق 
او وجود ندارد چرا که آن مقام، کار خارق العاده ای انجام نخواهد داد، بلکه 

از قاضی خواهد خواست طبق مقررات عمل کند
به  ندارد.  مقررات خاصی  و  ادای سوگند ضوابط  باشید  داشته  خاطر  به 
عبارت دیگر اگر فردی به جان خود و خویشاوندان خود قسم بخورد، قاضی 
به او بیشتر توجه نخواهد کرد. بدیهی است اگر تحت شرایطی قاضی مورد 

را شایسته قسم دید، از فرد مورد نظر خواهد خواست سوگند یاد کند
در نظر داشته باشید که قاضی برای رسیدگی به پرونده، فقط از دستورات 
انجام  داده  اجازه  او  به  قانون  که  را  آنچه  بنابراین  می کند  تبعیت  قانون 
می دهد. پس طبعاً نمی تواند هر آنچه را که از او درخواست می شود اجابت 

کند
ممکن است در سالن انتظار به فرد یا افرادی برخورد نمایید که به جای 
راهنمایی قانونی، وانمود کنند می توانند از راه های مختلف، مشکل شما 
را حل کنند. به آن ها اعتماد نکنید چرا که آنان افرادی هستند که تنها به 

منافع خود می اندیشند
در سالن انتظار با دیگران در دل نکنید. ممکن است دیگری از اطلاعاتی که 

از طریق شما به دست می آورد خدای ناکرده سوء استفاده نماید
ممکن است نتیجه رسیدگی به پرونده بین شما و طرف مقابل، به ضرر 
شما باشد. بحث و جدل در این مورد بی فایده خواهد بود. ضمن آن که دو 
طرف دعوا طبق قانون حق دارند به حکم قاضی اعتراض کنند. در این مورد 

می توانید با وکیل یا مشاور حقوقی خود مشورت نمایید
چنانچه به حق خود رسیدید، نیازی به تقدیر از قاضی نیست، زیرا احقاق 
حق وظیفه ی یک قاضی است و همین که حق مظلوم را باز پس گیرد، 

بهترین هدیه برای اوست
بیان تمام  نمایید فرصت  با قاضی احساس  از صحبت  ممکن است پس 
نیست.  نگرانی  جای  صورت،  این  در  نکرده اید.  پیدا  را  خود  حرف های 
می توانید مطالب خود را به صورت لایحه ای بنویسید به به قاضی بدهید  
، پس از امضاء به قاضی تسلیم کنید. او قطعاً در همان لحظه یا در فرصت 

مناسبی آن را خواهد خواند و به مطالب مکتوب شما توجه خواهد کرد
ممکن است قاضی پرونده را به طور تصادفی در همان محل اقامت شما 
دانشگاه سابق شما  یا  این که در همان مدرسه  یا  باشد  سکونت داشته 
تحصیل می کرده است. پر واضح است که در این گونه موارد، خطاب کردن 
او به اسم کوچک در محل کارش پسندیده نخواهد بود. این امر در مورد 
مراجعه  درخواست  شاید  می کند.  نیز صدق  دادگاه  یا  دادسرا  کارمندان 
کننده از وی برای رتق و فتق امور قضایی به دلیل سابقه آشنایی قبلی، 

چندان خوشایند او نباشد

حتماً شماره پرونده خود را همراه ببرید و اگر برای اولین بار به دادگاه 
بعدی  مراجعات  در  تا  بگیرید  را  خود  پرونده  شماره  می روید  دادسرا  یا 
همراهتان باشد. زیرا بدون ارائه شماره، پیدا کردن پرونده مشکل خواهد 

بود
از تصمیمات قاضی هر چند به ضرر شما باشد، تفسیر منفی نکنید. از این 
طریق می توانید به او کمک کنید تا با آرامش بیشتر و به دور از دغدغه های 

فکری به اعتراضتان رسیدگی نماید
شایسته خواهد بود که تقاضا و درخواست خود را تنها در زمانی که با قاضی 
جلسه ای دارید، مطرح نمایید و بالعکس در مواقع دیگر درخواست خود را 

به صورت کتبی به دفتر قاضی تسلیم نمایید
چنانچه قصد شکایت از دیگری و تقاضای مجازات او را دارید، بدانید در 
زمان طرح شکایت باید هزینه دادرسی )پول تمبر( بپردازید و بیش از این 
هزینه ای به شما تعلق نمی گیرد}گاهی اوقات هزینه کارشناسی وخدمات 

قضایی نیز بران اضافه میشود{
چنانچه  روند رسیدگی به پرونده های شما طولانی شد، در نظر داشته 
باشید که در بسیاری از موارد، رسیدگی های طولانی به علت عدم دریافت 
از  مثلًا  است.  نوشته  دیگر  مراجع  به  قاضی  که  است  نامه هایی  پاسخِ 
کارشناس خواسته است در خصوص موضوع نظر دهد، اما کارشناسی و 
تهیه نظریه، مدتی طول کشیده یا پزشکی قانونی در ضرب و جرح برای 
اعلام نظریه قطعی زمان دیگری تعیین کرده است در چنین مواردی، او تا 

زمان دریافت نظریه نمی تواند رأی بدهد
به خاطر داشته باشید شهادت بستگانتان به عنوان شاهد و دلیل اثبات ادعا، 
چندان نمی تواند معتبر باشد، مگر در مواردی که قاضی شنیدن اظهارات 
آن ها را لازم بداند. بنابراین از به همراه بردن بستگان خود به مراجع قضایی 

بدون درخواست قاضی، خودداری نمایید
در نظر داشته باشید که مقامات قضایی دادسرا عبارتند از:دادستان، معاون 
از:رییس  بازپرس، دادیار و مقامات قضایی دادگاه هم عبارتند  دادستان، 
دادگاه، دادرس دادگاه، مستشار یا مشاور دادگاه بنابراین اگر عنوان دقیق 

مقام قضایی را نمی دانید او را جناب قاضی خطاب کنید
چنانچه خواستید علیه شخصی شکایت کنید می بایست دلیل و مدارکی 
دال بر صحت ادعای شما وجود داشته باشد در غیر این صورت، قاضی 

نمی تواند از حق و ادعایی که دلیل و مدرک ندارد، حمایت کند
حضور سر وقت در دادسرا و دادگاه را بسیار مهم بشمارید زیرا اگر مدتی 
به پرونده  از موعد مقرر مراجعه کنید، ممکن است زمان رسیدگی  بعد 
دیگری رسیده باشد و تبعاً قاضی نخواهد توانست نوبت آن پرونده را به 

پرونده شما اختصاص دهد
بدانید این گونه نیست که به محض شکایت شما، تعقیب طرف مقابل شروع 
شود. بلکه باید دلایل و مدارکی داشته باشید که درستی شکایت شما را 
برای قاضی ثابت کند. چرا که قاضی همه افراد را بی گناه می داند مگر آن 

که با دلایل و مدارک خطای یکی از آن ها ثابت شود

آشنایی با آداب دادگاه نوشتار
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رئیس اداره عقیدتی سیاسی ستاد ارتش گفت: 
با اتکا به ایمان و تقوا ۴۲ سال است که پنجه 
در پنجه استکبارهای جهانی با اقتدار ایستادگی 
رئیس  دهدار  احمد  الاسلام  ایم.حجت  کرده 
جمهوری  ارتش  ستاد  سیاسی  عقیدتی  اداره 
ارتش  ستاد  کارکنان  جمع  در  ایران  اسلامی 
از نظر تجهیزات و  بیان کرد: در حالی که ما 
برابر نیستیم  با دنیای استکبار  امکانات رزمی 
خدا  و  خداباوری  تقوا،  ایمان،  نظر  از  ولی 
ایران  ملت  نصیب  الهی  الطاف  با  که  محوری 
در  پنجه  که  است  سال   ۴۲ شده،  اسلامی 
پنجه همه قدرت های استکباری دنیا با اقتدار 
با  ما  دشمنان  افزود:  کرده ایم.وی  ایستادگی 
وجود تحمیل جنگ هشت ساله و انواع ترورها، 
غلطی  هیچ  ظالمانه  تحریم های  و  توطئه ها 
نتوانستند بکنند و از این به بعد هم نخواهند 
اشاره  با  دهدار  احمد  الاسلام  توانست.حجت 
به  که  انفال  مبارکه  و ۴۴ سوره  آیات ۴۳  به 
و محقق  پیروزی مسلمانان  و  بشارت  موضوع 
شدن وعده الهی در جنگ بدر می پردازد، گفت: 

این آیات بعد از بیان الطاف و امدادهای الهی 
نسبت به مسلمانان، از کم جلوه دادن کفّار در 
چشم آنان سخن می گوید که در چند مرحله 
عده  )ص(  پیامبر  آنکه  یکی  گرفت.  انجام 
اندک دید و نقل خواب  دشمنان را درخواب، 
ایشان برای مسلمانان، روحیّه آنان را بالا برد. 
دیگر آنکه مسلمانان را در دید کفّار کم جلوه 
داد تا آنان لشکر تازه نفس برای امداد از مکّه 

درخواست نکنند.
وی ادامه داد: برخی از نکات، از جمله حفاظت 
خداوند از مومنان در بحرانی ترین شرایط، عدم 
بیان نقاط قوت دشمن و ضعف نیروهای خودی 
به دلیل امکان تضعیف روحیه مسلمانان به ویژه 
امدادهای  تحقق  دشمنان،  با  نبرد  هنگام  در 
دشمن  با  نبرد  هنگام  و  جنگ  از  قبل  الهی 
سلب  انسان  از  را  اراده  الهی،  تقدیر  اینکه  و 
نمی کند، یعنی ترغیب دو سپاه در جنگ بدر 
به رویارویی، بیانگر آن است که تحقّق جنگ 
جمله  از  را  است  نبوده  خارج  آنان  اختیار  از 

پیام های این دو آیه مبارکه بیان کرد.

چهار دهه با اقتدار در مقابل قدرت های 

استکباری ایستاده ایم
نوشتار
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